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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز با اشاره به آمادگی البرز 
برای برگزاری دور دوم انتخابات جهت انتخاب یک نماینده دیگر در حوزه 
کرج، فردیس و اشتهارد، گفت: تبلیغات دور دوم از ۱۳ اردیبهشت آغاز و 

انتخابات به صورت نیمه الکترونیکی برگزار می شود.
مجلس  انتخابات  دوم  دور  خصوص  در  کرد:  اظهار  پوری  ولی  مرتضی 
شورای اسلامی براساس تاکیدات مقام معظم رهبری، تاکنون حدود ۲۸ 
جلسه ستاد انتخاباتی استان برگزار شده است. همچنین قریب به ۱۷ هزار 
نفر عوامل اجرا، نظارت، نماینده، فرماندار و همکاران نیروی انتظامی دخیل 

در انتخابات و  مجری انتخابات این دوره هستند.
پیرامون  رهبری  معظم  مقام  که  مولفه ای  چهار  اساس  بر  افزود:  وی 
مشارکت امنیت، سلامت و رقابت انتخابات در سال گذشته مؤکدا مطرح 
کردند، دستورات ایشان را نصب العین قرار داده و موضوعات مربوط به دور 
دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی را در شهرستان کرج رصد کرده ایم.

نماد  انتخابات  نیست،  پوشیده  کسی  بر  انتخابات  اهمیت  افزود:  وی 
اجتماعی  سیاسی  رویداد  یک  و  مردم  اراده  مظهر  و  دینی  مردم سالاری 
رسانه  اصحاب  مشارکت همگانی، همه  بر  است. علاوه  در سطح کشور 
به عنوان عوامل اجرایی این رویداد بزرگ مسئولیت دارند که در راستای 

تشویق و تقویت حضور حداکثری مردم در انتخابات مشارکت کنند.
وی در خصوص اقدامات صورت گرفته برای برگزاری این دوره از انتخابات 
مجلس تاکید کرد: اقدامات خوبی در سطح استان انجام شده و جلسات 
متعدد و مختلفی با گروه های سیاسی، احزاب و جریانات، سمن ها، اقشار 
مختلف، با حضور اصحاب رسانه برگزار شده و جلسات دیگری هم برگزار 

خواهد شد.
کامل  آمادگی  از  هم  مرحله  این  در  اینکه  بیان  با  ادامه  در  پوری  ولی 
لازم  آموزش های  اجرایی  عوامل  راستا  این  در  گفت:  هستیم،  برخوردار 
را کسب کرده و همچنان آموزش های لازم را خواهند دید. فرمانداران و 
بخشداران استان هم جلسه لازم و هیأت اجرایی را تشکیل داده و برای 
برگزاری انتخابات آماده هستند، همچنین عوامل اجرایی سر صندوق های 

رأی هم آماده برگزاری انتخابات با شور و نشاط هستند.

وی بیان کرد: مرحله دوم صرفا در حوزه انتخابی کرج، فردیس اشتهارد 
برگزار خواهد شد و رقابت برای انتخابات یک نفر خواهد بود. تعداد حوزه ها 
مشکین  آباد،  پلنگ  بخش  نیز  و  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  در شهرستان 
دشت و آسارا تا کنون بر اساس آنچه که هیأت های اجرایی و نظارت بنا بر 
تشخیص تعیین کرده اند تعداد ۸۷۶ شعبه اخذ رأی در مرحله دوم انتخابات 
تصویب و تعیین شده است که ۶۶۹ شعبه متعلق به کرج و ۱۵۹ فردیس 

و هشت شعبه اشتهارد است.
به  رقمی  دو  کد  افزود:  البرز  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
اردیبهشت   ۱۱ روز  و  شده  داده  اختصاص  دوره  این  انتخاباتی  نامزد  دو 
اسامی نامزدهای انتخاباتی در قالب آگهی توسط فرماندار محترم منتشر 
خواهد شد. مدت مجاز تبلیغات به مدت هفت روز از ۱۳ اردیبهشت تا ۲۰ 

اردیبهشت است و نامزدهای انتخاباتی تبلیغات خود را آغاز خواهند کرد.
انتخابات  ادامه داد: نقطه حائز اهمیت توجه به مفاد ماده ۷۴ قانون  وی 
اداری مثل سالن ها و  از فضاهای  انتخاباتی می توانند  نامزد  است که دو 
فضاهایی که امکان برگزاری جلسه داشته باشند، استفاده کنند و امکانات 

با هماهنگی قبلی برای تبلیغات آنها فراهم  خواهد شد.
وی درباره اینکه رای گیری به چه صورت انجام خواهد شد، گفت: ضمن 
اینکه برای رأی گیری به صورت الکترونیکی به ویژه در کرج این آمادگی 
وجود داشت، اما این تشخیص با وزارت کشور بود و دستوری مبنی بر اخذ 
رأی به این شیوه اعلام نشد. لذا به صورت نیمه الکترونیکی انتخابات و 

رأی گیری برگزار خواهد شد.
داده اند  رأی  کرج  انتخابیه  حوزه  در  قبلًا  که  افرادی  گفت:  پوری  ولی 
افرادی که هیچ  انتخابات شرکت کنند.  از  این دوره  می توانند مجددا در 
رأیی نداده اند در سراسر کشور می توانند رأی دهند. مدارکی که برای اخذ 
رأی نیاز است کارت ملی یا شناسنامه یا کارت پایان خدمت یا گذرنامه 

است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز بیان کرد: در این راستا با 
از مدیران مسئول  از تعدادی  توجه به مشارکت و تلاش اصحاب رسانه 
تجلیل و از خبرنگاران هم در دو مرحله به پاس زحمات آنها تحلیل خواهد 
شد. امیدواریم همانطور که انصافا در مرحله اول انتخابات زحمت کشیدند، 

در این مرحله هم از هیچ تلاشی فروگذار نکنند.
این  در  از عوامل دخیل  امیدواریم که هریک  ادامه گفت:  در  پوری  ولی 
از قبل  ایفا کرده و مردم پرشورتر  را  به نحو احسن نقش خود  انتخابات 
شده  مطرح  متعدد  جلسات  در  که  همانطور  بیایند.  رأی  پای صندوق  به 
انتخابات متعلق به گروه و دستگاه خاصی نیست، مؤید این ادعا هم ترکیب 
و تشکیل هیأت های اجرایی و نظارت است. همانطور که از رأی مردم در 
مرحله اول صیانت شد، در مرحله دوم هم از آراء مردمی صیانت خواهیم 

کرد.

به روزترین  از  استفاده  بر  تاکید  با  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رییس 
تقویت  گفت:  زیست  محیط  از  حفاظت  عرصه  در  دنیا  روز  فناوری های 

زیرساخت خودرویی و استفاده از ظرفیت های پهپادی را دستور کار داریم.
علی سلاجقه، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
پیشگاه  بر  درود  با  محیط بانی،  خودروی   ۲۵ از  رونمایی  مراسم  در  امروز 
فرماندهی کل قوا، مقام معظم رهبری و تاکید بر ایام روزهای زمین پاک، 
بیان کرد: شجره طیبه سپاه پاسداران انقلاب اسلامی که در روزهای سالگرد 
رژیم  خبیثه  شجره  به  تلنگری  یک  اخیر  روزهای  در  هستیم  آن  تأسیس 
صهیونیستی وارد آورده و با هماهنگی تمامی نیروهای نظامی کشور ان شالله 

این شجره خبیثه از روی زمین محو خواهد شد.
وی با ناظر دانستن روح شهدای عزیز کشورمان به ویژه روح شهدای محیط 
زیست و نیروی انتظامی بر اعمال و رفتار ما به ویژه روح حاج قاسم عزیز 
افزود: ما در سازمان حفاظت محیط زیست سعی داریم تا  و شهید زاهدی، 
محیط بانان را بیش از پیش تجهیز کنیم تا به جای اینکه در عرصه حفاظت از 
محیط زیست شهید یا مجروح شوند اجازه فعالیت و نفس کشیدن به متخلفان 

و شکارچیان را ندهند.
وی تاکید کرد: البته در مرحله اول تلاش ما بالا بردن فرهنگ حفاظت از 
محیط زیست است و در این زمینه نیز آموزشکده محیط زیست را راه اندازی 

با متخلفان و شکارچیان  برخورد  کرده ایم و در آن محیط بانان درباره نحوه 
آموزش می بینند.رئیس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: اما اگر زمانی 
متخلفان به هشدارها توجه نکنند آن زمان است که محیط بانان وارد عرصه 

می شوند و سازمان حفاظت محیط زیست از توان قهریه استفاده خواهد کرد.
افزاری است چون اعتقاد داریم  سلاجقه گفت: در مرحله دوم بحث سخت 
بالا  به حدی  از عرصه های طبیعی  و حفاظت  زیست کشور  اهمیت محیط 

است که در تلاشیم از به روزترین فناوری های روز دنیا استفاده کنیم.
وی تاکید کرد: خودرو یکی از ابزارهای اصلی محیط بانان است تا بتوانند در 
زیرساخت خودرویی  تقویت  رو  این  از  متخلفان موفق شوند  و گریز  تعقیب 
را در دستور برنامه داریم و سعی می کنیم در یک تا دو سال آینده تکمیل 
شود. همچنین تجهیزات انفرادی هم جزو برنامه سازمان است.رئیس سازمان 
بیشتر  پهپادی  ظرفیت های  از  می کنیم  سعی  گفت:  محیط زیست  حفاظت 
استفاده کنیم تا محیط بانان کمتر در عرصه حضور داشته باشند، این کار برای 
تالاب ها آغاز شده است، همچنین در تلاشیم تا در حفاظت از مناطق حفاظت 
شده هم از این ظرفیت استفاده کنیم تا به محیط بانان خسارت کمتری وارد 
شود.وی افزود: در زمینه معیشت و مسکن محیط بانان اقدامات خوبی صورت 
گرفته است چند استان در تأمین مسکن محیط بانان موفق بودند استان های 

هم موفق نبودند تذکر گرفتند تا هر چه زودتر اقدام کنند.

معاون سیاسی استاندار البرز:

تبلیغات دور دوم انتخابات مجلس از ۱۳ اردیبهشت
 آغاز می شود

رییس سازمان حفاظت محیط زیست :

تجهیز محیط بانان با به روزترین فناوری های دنیا

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به آغاز طرح تامین مسکن فرهنگیان در کشور 
گفت: هیچ مانع قانونی برای ثبت نام دانشجو معلمان در طرح تأمین مسکن 

فرهنگیان وجود ندارد.
معاونان وزارت،  اعضای شورای   رضامراد صحرایی در گردهمایی مشترک 
مدیران کل و روسای استانی آموزش و پرورش که در کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان برگزار شد، یکی از طرح های مهم این وزارتخانه را تامین 
 ۱۸ در  طرح  این  نخست  مرحله  داشت:  اظهار  و  دانست  فرهنگیان  مسکن 

استان آغاز شده است.
وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه سال ۱۴۰۳ سال اجرای پرشتاب تر 
سند تحول بنیادین آموزش و پرورش خواهد بود، گفت: امسال، سال نهضت 
آموزش  برای  ظرفیت  تمامی  و  است  معلمان   توانمندسازی  و  آموزش  ملی 

معلمان باید بسیج شود.
در  معلم  عملکرد  نتیجه  به  معلمی  رشد  مسیر  نامه  آیین  اینکه  بیان  با  وی 
نامه مسیر رشد معلمی در دستورکار  آیین  افزود:  توجه خواهد شد،  آموزش 
شورای عالی آموزش و پرورش قرار دارد که در آن مسیر رشد در سه ساحت 

روشن مشخص شده  طور  به  تخصصی  و  حرفه ای  عمومی،  صلاحیت های 
است.

صحرایی برنامه ملی مهارت آموزی دانش آموزان را از دیگر برنامه های این 
وزارتخانه در سال جاری عنوان کرد و گفت: در این برنامه برای هر دانش 
تقویت هنرستان ها  آموزش مهارت در نظر گرفته شده و  آموز ۳۰۰ ساعت 

و ساخت هنرستان ها در کنار کارخانجات در دستور کار قرار گرفته است.
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: برنامه  ملی دیگر ارتقای کیفیت آموزش 
و تقویت مدارس دولتی است که ماده واحده کاهش تنوع مدارس در دستور 

کار است و همه ظرفیت ها برای تقویت مدارس دولتی بسیج خواهد شد.
وی از انسداد مبادی بی سوادی و ارتقای سواد عمومی به عنوان دیگر برنامه 
ملی وزارت آموزش و پرورش نام برد و گفت: باید برنامه ویژه ای برای ریشه 
کنی بی سوادی در تمام مناطق کشور داشته باشیم و ارتقای سواد عمومی و 

خواندن در این برنامه مورد تاکید است.
گفت:  پرورش،  و  آموزش  بهبود  و  وری  بهره  ارتقای  به  اشاره  با  صحرایی 
باید هر آنچه بهره وری سازمانی را کاهش می دهد، شناسایی و برطرف شود.

وزیر آموزش و پرورش :

دانشجومعلمان امکان ثبت نام در طرح تامین مسکن را دارند



سرمقاله

در حال حاضر یکی از رویکردها در روان شناسی، معنا درمانی است. تمام قرآن هم معنا را 
برای ما به تصویر می کشد، یعنی برای رنج و سختی زندگی فلسفه ای وجود دارد . این فلسفه 
که پشت آن رنج است باعث می شود من بتوانم آن را تحمل کنم و به نوعی انسان را خلاق 

تربیت می کند.
ابتدا باید این را در نظر بگیریم که انتخاب بعضی آیات، دل مردم را نرم کند و بعد وارد آیاتی 
شویم که بتواند رفتارهای اجتماعی ما را تغییر دهد. ما با شیوع تنها بودن انسان مواجهیم؛ 
شیوع افسردگی و ناامیدی ها و حال بد حاصل از ناکامی ها، ما باید رویکرد مثبت نگر را در 
زندگی ترویج کنیم. یکی از خطاهای شناختی این است که ما رویدادهای مثبت زندگی را 
نمی بینیم. یعنی اگر از اطرافیانت بپرسی که امروز چه اتفاق خوبی برایت افتاد، می  گوید اصلا 
اتفاقی نیفتاده است. مشکل عصر جدید ما تنهایی مردم است و برای این که مردم را از آثار 
تنهایی و بدحالی نجات دهیم باید روان شناسی مثبت نگر که دقیقا رویکرد قرآن در درمان 
اختلالات مربوط به افسردگی و اضطراب هست در پیش بگیریم. ما وقتی آیات را می خوانیم 
در قرآن می گوید که »فَإنِْ تَوَلَّوْا فَقُلْ حَسْبیِ ا...« بگو من برای تو کافی هستم و خودم امور تو 
را کفایت می کنم چرا ناراحتی؟ از این امیدبخش تر آیا هست؟ یا مثلا اگر در مورد پدر و مادرت 
نگران هستی دعا کن »وَ قُلْ رَبِّ ارْحَمْهُما کما رَبیَّانیِ صَغِیراً« یعنی می خواهم بگویم انسان 
را در مدار و در بستر امید و پویایی و تلاش نگه می دارد. اگر بتوانیم این آیات را شناسایی 
کنیم و روح کلی آن را در اختیار مخاطب قرار دهیم، مخاطب می تواند ارتباط بهتری بگیرد. 
به نظرم لازم است از روش های جدید رسانه ای برای موضوعاتی مانند حفظ موضوعی قرآن 
استفاده کنیم. نمی توانیم رسانه های جدید را نادیده بگیریم. اگر می خواهیم درباره یک آیه 
خاص از قرآن و با یک هدف ویژه کار کنیم برای مثال اگر می خواهیم روی موضوع دروغ 
نگفتن و صداقت داشتن کار کنیم باید یک فیلم کوتاه درباره صداقت بسازیم و در کنارش 
هم به این آیه اشاره کنیم و از جدیدترین روش ها برای پیام رسانی به مخاطبان استفاده کنیم. 
اگر شخصی به حفظ قرآن علاقه مند باشد و این علاقه در جان او ریشه کرده و به آن اهتمام 
داشته باشد، کار ارزشمندی است اما باید ببینیم که آیا در ترویج حفظ موضوعی قرآن فقط 
خانواده های مذهبی مخاطب هستند یا کل جامعه؟ باید در نظر داشته باشیم که طراحی و تبلیغ 
حفظ موضوعی در بین مردم آیا مختص برخی از خانواده هاست که سبک زندگی شان متناسب 
با این موضوع هست یا مهندسی ما به گونه ای است که مخاطب ما تمام اقشار جامعه باشند. 
به نظرم هرکدام از حافظان قرآن باید توانایی داشته باشند که مبلغ قرآن هم باشند. معتقدم 
که ما با تربیت حافظان قرآن به بسیاری از اهدافی که باید می رسیدیم، نرسیده ایم. دلیلش 
هم این است که هرکدام از حافظان قرآن باید مبلغ فرهنگ قرآنی باشند و ما باید به آن فکر 
کنیم که آیا این توانمندی در آنها وجود دارد که در جایی اثر گذار باشند. ما باید اگر کار حفظ 
انجام می دهیم به هدف مان از حفظ قرآن فکر کنیم. تجربه شخصی ام از قرآن این است که 
وقتی معنای یک آیه را بفهمیم عاشق آن آیه می شویم. وقتی خود من دلم می گیرد این آیه 
از سوره زمر که درباره ورود بهشتیان به بهشت است را مدام تکرار می کنم: »حَتَّی إذَِا جَاءُوهَا 
وَفُتحَِتْ أبَوَْابهَُا وَقَالَ لهَُمْ خَزَنتَُهَا سَلَامٌ عَلیَکمْ طِبْتُمْ فَادْخُلُوهَا خَالدِِینَ.« آن لحظه من تصور 
می کنم همه این دنیا رفتنی است  یا آیات دیگر که با زیاد خواندن به آن علاقه پیدا می کنم. 

استفاده از روش های جدید رسانه ای برای 
ترویج فرهنگ قرآنی

ندا ملکی - مجری و روانشناس

میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اخبار  شماره ۲1473
شنبه
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سال  هر  که  گفتیم  دولت  ابتدای  در  گفت:  رئیس جمهور 
امروز  اگر می شد  که  ایجاد می شد  میلیون شغل  باید یک 

با مشکل روبرو نبودیم.

حجت الاسلامگفت حس سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور 
در جمع مردم جنوب غرب پایتخت در امام زاده حسن گفت: 
در ابتدای دولت گفتیم که هر سال باید یک میلیون شغل 

ایجاد می شد که اگر می شد امروز با مشکل روبرو نبودیم.
وی ادامه داد: امروز از وعده خود عقب نیستیم، در بسیاری 
مسئله  است،  کاهشی  کشور  در  بی کاری  نرخ  استان ها  از 
یک  سالی  قبل  سال های  در  اگر  است.  مهم  هم  مسکن 
استان ها  و  تهران  در  امروز  میلیون مسکن ساخته می شد، 

مشکل مسکن نداشتیم.
نیاز  و هم  قانون می گوید  رئیس جمهور تصریح کرد: هم 
این  اگر  میلیون مسکن ساخته شود،  است که یک  کشور 

اتفاق رخ دهد نیاز مردم برطرف خواهد شد.
وی ادامه داد: آن چه که شهدای عزیز ما جان خود را نثار 
همه  در  آن  اجرای  و  خداوند  قوانین  به  توجه  کردند،  آن 

عرصه های زندگی است
آمده،  شهدا  وصایای  در  آن چه  کرد:  خاطرنشان  رئیسی 
اجرای عدالت است، یعنی آن ظرفیتی که در کشور وجود 

داردبر اساس عدالت توزیع شود.
برنامه ریزی ها  طبق  امروز  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس 
مشکلات آبی و برقی کشور در حال برطرف شدن هستند.

رئیس جمهور :

یک میلیون مسکن نیاز کشور است

رییس کل دادگستری البرز :

۵۰ هکتار از اراضی ملی شهرستان 
ساوجبلاغ به بیت المال بازگشت

استاندار البرز :

شهرداران برنامه ها و اهداف ترسیمی 
خود برای محله های هدف را اعلام کنند

رییس کل دادگستری البرز گفت که با حکم صادره در محاکم قضایی ، ۵۰ هکتار از اراضی ملی 
شهرستان ساوجبلاغ این استان آزاد سازی و به بیت المال بازگشت.

حسین فاضلی هریکندی در حاشیه عملیات آزادسازی اراضی ملی شهرستان ساوجبلاغ اظهار کرد : 
این اراضی به ارزش تقریبی ۲۰ هزار میلیارد ریال با حکم قطعی شعبه اول دادگاه تجدیدنظر استان 

البرز آزاد سازی شد.
وی یادآور شد: در سال ۱۳۶۹ بیش از ۵۰ هکتار از اراضی ملی به پلاک ثبتی ۳۱۷ اصلی واقع در 
روستای »آردهه« شهرستان ساوجبلاغ در قالب »طرح طوبی« به منظور »کاشت درختان گردو« از 
سوی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان با تنظیم قرارداد اجاره برای مدت ۱۵ سال در اختیار 
فردی حقیقی قرار داده شد که این فرد برخلاف توافق به عمل آمده اقدام تغییر کاربری اراضی کرد.

رییس کل دادگستری استان البرز اضافه کرد: مستاجر علاوه بر عدم اجرای طرح مصوب، پس از 
اتمام مدت اجاره و برخلاف مفاد قرارداد، ضمن عدم استرداد اراضی به دولت و با وصف عدم مالکیت 
نسبت به اراضی مذکور، ابتدا با شهرداری کوهسار برای تغییر کاربری و تفکیک اراضی ملی توافق 
کرده و در مرحله بعد اقدام به انعقاد قرارداد مشارکت با یک شرکت تعاونی به منظور احداث باغ 
ویلا می کند؛ همچنین در ادامه اقدامات غیرقانونی خود، اقدام به واگذاری حدود ۲هزار مترمربع از 
اراضی ملی به یک شخص حقوقی دیگر در قالب اجاره به شرط تملیک نموده و چند ساختمان هم 
در بخش کوچکی از اراضی احداث می شود.فاضلی هریکندی تصریح کرد: با توجه به تخلفات متعدد 
مستاجر و متصرف اراضی ملی نسبت به مفاد قرارداد اجاره و همچنین اتمام مدت آن، با گزارش 
البرز، هیات نظارت موضوع ماده واحده قانون اصلاح ماده ۳۳ اصلاحی  اداره کل بازرسی استان 
قانون حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و مراتع به عنوان مرجع ناظر بر طرح های کشاورزی با احراز 
تخلفات مستاجر، در سال ۱۳۹۸ حکم بر فسخ قرارداد اجاره و خلع ید و استرداد اراضی به دولت را 
صادر کرد و رای صادره به رغم اعتراض متصرف، در دیوان عدالت اداری هم مورد تایید قرار گرفت.

رییس کل دادگستری استان البرز با اشاره به اینکه در سال ۱۳۸۸ با توجه به اینکه این اراضی ملی 
در حریم »شهر کوهسار« قرار گرفته بود با تغییر نمایندگی دولت، از سوی منابع طبیعی استان به 
اداره مسکن و شهرسازی ساوجبلاغ و اداره کل راه و شهرسازی استان البرز منتقل می شود، متذکر 
شد: با توجه به عدم تمکین متصرف نسبت به اجرای رای هیات نظارت و عدم رفع تصرف و عدم 
تحویل اراضی به دولت، اداره کل راه و شهرسازی استان البرز در راستای حفظ حقوق دولت و بیت 
المال دادخواست خلع ید و قلع و قمع اراضی و مستحدثات موجود را در دادگاه شهرستان ساوجبلاغ 
مطرح و پرونده جهت رسیدگی به شعبه ۵ دادگاه حقوقی هشتگرد ارجاع می شود که دادگاه پس از 
انجام تشریفات قانونی و اخذ استعلامات مربوطه و با تشکیل جلسه رسیدگی، مالکیت دولت را در 
اراضی مورد ادعا محرز تشخیص داده و حکم به محکومیت وی به خلع ید از اراضی و قلع و قمع 

مستحدثات موجود در ملک صادر می کند.

براساس  نیازمندی ها  محله ها،  خانه  مدیران  با  تعامل  طی  باید  گفت:  البرز  استاندار 
اولویت های مردم احصا شده و در راستای اجرای برنامه ها اقدام شود.

مجتبی عبداللهی، استاندار البرز ،در پنجاه و هشتمین جلسه قرارگاه اجتماعی استان که 
در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، ضمن اخذ گزارش از شهرداری فردیس 
و مشکین  فردیس  در  محله   ۹ در مجموع  کرد:  اظهار  محله هدف،   ۶ در خصوص 
مربوطه  انتظار می رود شهرداران  رو  این  از  دارد  قرار  قرارگاه  این  مورد هدف  دشت 
در خصوص طرح ها و برنامه های ویژه برای سال ۱۴۰۳، طرح و برنامه ارائه دهند. 
ارتقا دهند چراکه در مراجعات  را  باید رضایتمندی مردم  ادامه داد: شهرداری ها  وی 
طرح های  اجرای  با  رو  این  از  است  مدیریت شهری  از  گله مندی  بیشترین  مردمی، 
توانمندسازی محله های هدف، می توان اعتماد و رضایت مردم را جلب کرد.عبداللهی 
گفت: شهرداران و مدیران دستگاه ها بویژه در بخش خدمات بر روی محله ها متمرکز 

شوند و با همپوشانی نسبت به حل موانع اقدام کنند.
وی افزود: شهرداران طی هماهنگی با اداره برق استان، روشنایی محله های بی دفاع 
شهری را در دستور کار قرار دهند چراکه از این طریق علاوه بر تامین روشنایی، امنیت 

محله ها نیز ارتقا می یابد.
استاندار البرز پس از گزارش شهردار چهارباغ در خصوص اقدامات صورت گرفته در 
۴ محله هدف، گفت: شهرستان چهارباغ ۷ محله شامل ۴ محله در بافت شهری و ۳ 

روستا مورد توجه این قرارگاه دارد.
وی افزود: باید طی تعامل با مدیران خانه محله ها، نیازمندی ها براساس اولویت های 

مردم احصا شده و در راستای اجرای برنامه ها اقدام شود.
عبداللهی در خصوص ۵ محله هدف شهرداری نظرآباد، گفت: پروژه های بزرگی که 
تعریف شده می تواند تاثیر بسزایی در ارتقا رضایتمندی و رفاه مردم داشته باشد از این 

رو ضرورت دارد اجرای آنها تسریع شود. 
وی افزود: احداث و راه اندازی فرهنگسرا با هدف ایجاد کتابخانه و برگزاری برنامه های 

فرهنگی و هنری در محله ها از اهمیت بالایی برخوردار است. 
گفت:  هدف،  محله   ۲ خصوص  در  طالقان  شهردار  گزارش  از  پس  البرز  استاندار 
شهرداری طالقان باید تعامل بیشتری با این محله ها داشته باشد و در ارتباط سازنده 

با مدیران خانه محله ها نسبت به حل مشکلات اقدام کند.
وی با اشاره به برگزاری دور دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی در ۲۱ اردیبهشت 
ماه از تمامی مردم و مسؤولان خواست تا بار دیگر با حضور پرشور خود، دشمنان را از 

تحقق اهداف و برنامه های شوم برای این مرز و بوم، ناامید کنند.

مدیرکل مخابرات منطقه البرز :

 ظرفیت های لازم برای ارائه خدمات گسترده 
فیبرنوری درالبرزآماده است

مدیرکل مخابرات منطقه البرز با اشاره به اینکه بیش از ۹۰ درصد از دستگاه های اجرایی این استان 
نوری  فیبر  ازخدمات  البرز  در  از ۲۰ هزار مشترک  بیش  اکنون  ،گفت:  اند  نوری متصل شده  فیبر  به 

استفاده می کنند.
ارائه خدمات گسترده فیبرنوری در این استان  اینکه ظرفیت های لازم برای  با اشاره به  عبداله بیان 
اینترنت پرسرعت  آماده است، گفت: مشترکان می توانند از این ظرفیت بالقوه در عرصه ارتباطات و 

بهره مند شوند.
وی افزود: اکنون از مجموع مشترکان فیبر نوری بیش از ۱۱ هزار مشترک آنها با تلفن ثابت نیز از فیبر 

نوری استفاده می کنند و آماده واگذاری تعداد زیادی انشعاب در استان البرز هستیم.
بیان گفت : تحقق دایری فیبر نوری در استان البرز نیازمند همکاری و مشارکت بیشتر سازمان نظام 
مهندسی ساختمان و سایر دستگاه های اجرایی است و باید قبل از ساخت و سازها این ظرفیت در مکان 

های مسکونی ، تجاری ، اداری و صنعتی فراهم شود.
وی بیان کرد: تاکنون حدود چهار هزارو ۸۰۰ کیلومتر فیبر نوری در استان البرز احداث شده است که 
برای همگامی با پیشرفت و رشد روزافزون فناوری های ارتباطی و اطلاعاتی در تلاش هستیم تا نهضت 

جهادی شرکت مخابرات ایران در زمینه فیبر نوری در استان البرز به خوبی پیش ببریم.
بیان اضافه کرد: با تلاش انجام شده علاوه بر بافت شهری ، ارتباط بیش از۹۵ درصد از روستاهای این 
استان نیز از طریق فیبر نوری برقرار شده است.مدیرکل مخابرات البرز افزود: تاکنون بیشتر شرکت های 
تولیدی استان البرز به شبکه فیبر نوری پیوسته اندضمن آنکه مشترکان نیز می توانند از این پس بدون 

تغییر شماره و با همان شماره تلفن فعال خود، فیبر نوری دریافت کنند.
وی بیان کرد: واحدهای مسکونی، اداری و تجاری در استان البرز می توانند با بهره گیری از این فناوری 

نیازهای خود را در حوزه ارتباطات با کیفیت مطلوب برآورده سازند.
مدیرکل مخابرات البرز دربخش دیگری ازسخنان خود ارائه پهنای باند بالا، کاهش محدودیت، ظرفیت 
ارائه کیفیت سرویس و حذف محدودیت های بعد مسافت را از جمله مزایای فیبر نوری  سازی بالا، 
عنوان کرد.وی اضافه کرد: اکنون بخش قابل توجهی از شبکه فیبر نوری استان احداث شده و انتظار 

می رود شهروندان از این شبکه برای فعالیت های اینترنت پرسرعت بیشتر بهره ببرند.
ADSL و چهارهزار و ۹۶۴  از سرویس  از ۱۸۷هزار مشترک  بیش  اکنون  اظهار کرد: همچنین  بیان 
مشترک از سرویس VDSL در استان البرز بهره مند هستند ؛ در زمان حاضر یک میلیون و ۸۶ هزار 
شرکت  بین  قرارداد  از  خود  ازسخنان  دیگری  بخش  در  .وی  است  دایر  دراستان  ثابت  تلفن  شماره 
مخابرات ایران و وزارت ارتباطات برای اجرای طرح فیبر نوری منازل و کسب و کارها خبرداد و گفت: 

مقرر شد حدود ۲۳۶هزار خانواده دراستان البرز تحت پوشش فیبر نوری قرار گیرند.

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور :

کمیته های استانی حل معضلات ثبتی فعال می شوند
رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور از فعال سازی کمیته های 

استانی حل معضلات ثبتی خبر داد.
 حسن بابایی در یکصد و دومین جلسه شورای عالی تحول و تعالی 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور با اشاره به دستاوردهای سفر به 
استان خوزستان، اظهار کرد: نتایج این سفرها رضایتمندی مردم و 

حل معضلات ثبتی چندین ساله است.
تاکید  ثبتی  معضلات  استانی حل  کمیته های  فعال سازی  بر  وی 
کمیته های  کنار  در  ملی  کمیسیون  فعال سازی  با  گفت:  و  کرد 

مطرح  معضلات  فهرست  ارائه  و  استان ها  ثبتی  معضلات  حل 
می توان  دادگستری ها  کل  رؤسای  به  کمیته ها  این  در  شده 
حفظ  شورای  نشست های  جمله  از  استانی  ظرفیت های  تمام  از 
حقوق بیت المال و تعامل با استانداران و رؤسای کل دادگستری 

بهره مند شد.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در ادامه ضمن بررسی 
حوزه  در  کشوری  میانگین  از  پایین تر  ثبتی  واحد   ۱۲۴ عملکرد 
برای  ویژه  کارگروه   ۷ تشکیل  و  کشاورزی  اراضی  حدنگاری 

سال  ماه  فروردین  در  معین  زمانی  بازه  در  واحدها  این  راهبری 
جاری، افزود: با نتایج حاصل از بررسی عملکردی کارگروه ها طی 
قابل ملاحظه ای  بازه زمانی چند روزه برخی واحدها جهش  این 
داشتند و ۷۴ واحد ثبتی با عملکرد بین ۳۰ تا ۵۰ درصد نیز نیازمند 

تعامل و جدیت بیشتر در کار هستند.
از برگزاری  انتها خطاب به مدیران کل استانی، گفت:  بابایی در 
به  دستیابی  راستای  در  و  کرده  خودداری  غیرضروری  جلسات 

اهداف متعالی سازمان ثبت گام بردارید.
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اقدام شایسته  البرز گفت:  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
نیروی انتظامی در برخورد با بی حجابی قابل تقدیر است و شهروندان 

از این اقدامات حمایت می کنند.
انتظامی در  نیروی  اقدام شایسته  انصاری مطرح کرد:  سعید جابری 
برخورد با بی حجابی به منظور حفظ حریم و کرامت بانوان سرزمین 
از  ایران اسلامی قابل ستایش و تقدیر است و شهروندان  عزیزمان 

این اقدامات حمایت می کنند.
در  کرد:  خاطرنشان  البرز  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
فحشاء  و  فساد  مروج  باندهای  با  قطعاً  حجابی  بی  با  مقابله  مسیر 
دنبال  به  فراجا  و  شد  خواهد  انجام  قاطع  برخورد  جامعه  سطح  در 
مدیریت افرادی است که به صورت سازماندهی شده به دنبال کشف 
حجاب هستند.به گفته وی، صدای امثال علی نژادها در غرب برای 
بی حجاب کردن دختران معصوم این مملکت صدای کودتای سازمان 
سیا است که قصد دارد کشور ما را ویران کند اما زهی خیال باطل که 
ناکامشان  آنها می ایستند و  امثال شهید سلیمانی ها مقابل  نمی دانند 
می گذارند.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز تأکید کرد: 
قطعاً اینکه نسل نوجوان و جوانی که نسبت به موضوع حجاب کم 
توجه هستند به خاطر عدم آگاهی آنها از حرکت خزنده ضد فرهنگی 

دشمن برای این نسل آینده ساز جامعه است.
ویژه  به  البرز  استان  در  فراجا  شایسته  اقدام  گفت:  انصاری  جابری 
سردار هداوند فرمانده با سابقه و انقلابی این مجموعه در عدم پرونده 
تعداد  این  برای  غیرعمد  خطای  این  زدودن  برای  تلاش  و  سازی 

قرار  فرهنگی  تهاجم  مورد  غفلت  روی  از  و  ناآگاهانه  که  افرادی 
البرز  متدین  مردم  کرد:  بیان  است.وی  تشکر  و  تقدیر  قابل  گرفتند 
و همه صاحبان فکر و اندیشه و دلسوز انقلاب اسلامی از این اقدام 
قطعاً جهاد  دارند.  قاطع  ارزش ها حمایت  در حفظ  فراجا  هوشمندانه 
تبیین یکی از اولویت هایی است که همه دستگاه ها در حوزه عفاف و 

حجاب برای نسل نوجوان و جوان باید به آن بپردازند.

این  بر  قائل  داد:  ادامه  البرز  استان  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
هستیم که خانواده ها نسبت به هدایت نوجوانان و جوانان در موضوع 
حفظ ارزش ها توجه جدی داشته باشند. با مدیریت هوشمندانه فراجا 
حدود  تا  بازدارنده  قوانین  اعمال  با  خودروها  در  حجابی  بی  معضل 
بازدارنده در کوچه و خیابان ها و  قوانین  زیادی مرتفع شده و وضع 

معابر ضروری است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز :

خانواده ها نسبت به هدایت جوانان درحفظ ارزش ها 
توجه  داشته باشند

 فرمانده نیروی انتظامی کل کشور :

حجاب و عفاف موضوعاتی کاملا
 فرهنگی و اجتماعی است

 مدیر امور منابع آب شهرستان نظرآباد استان البرز :

پیشگیری از هدر روی ۲۵ میلیون متر مکعب آب 
در نظرآباد

 فرمانده نیروی انتظامی کل کشور با بیان اینکه حجاب هرگز موضوع امنیتی و انتظامی نیست تاکید 
کرد: حجاب و عفاف موضوعاتی کاملا فرهنگی و اجتماعی است.

 سردار احمدرضا رادان در اجتماع مردم قم در حمایت از اجرای طرح حجاب و عفاف که در خرم 
مطهر حضرت معصومه سلام اله علیها برگزار شد بیان کرد: نیروی انتظامی تمام تلاش خود را در 
راستای مقابله با ناهنجاری ها در عرصه های مختلف از جمله برخورد قاطع با اشرار به کار می بندد 
و یکی از تهمت هایی که به نیروی انتظامی می زنند آن است که پلیس فقط به امر حجاب و عفاف 

توجه دارد که اینگونه نیست.
فرمانده فراجا بیان کرد: رئیس قوه قضائیه مردانه از اجرای طرح نور حمایت کرده و رئیس جمهور 
نیز در شرایطی که معمولًا رؤسای جمهور به دلیل کسب رأی در انتخابات به این عرصه ها ورود 

نمی کنند، در میدان حضور دارد و وزیر کشور و صداوسیما هم به صحنه آمدند.
افزود: ۳۲  در جامعه گسترده شود  بی حجابی  تا  دارند  اینکه دشمنان تلاش  بیان  با  رادان  سردار 
خود  مأموریت های  به  آنان  از  برخی  متأسفانه  که  عفاف هستند  و  موضوع حجاب  متولی  دستگاه 
عمل نمی کنند و حتی در این زمینه مطالبه گر هم شده اند که مردم باید از این نهادها بخواهند به 

مأموریت های خود در حوزه حجاب و عفاف عمل کنند.
فرمانده نیروی انتظامی کل کشور با بیان اینکه حجاب هرگز موضوع امنیتی و انتظامی نیست تاکید 
کرد: حجاب و عفاف موضوعاتی کاملًا فرهنگی و اجتماعی است و ما به صراحت اعلام می کنیم در 

این عرصه نگاه امنیتی نداریم.
وی ادامه داد: در تمامی موضوعات بایدها و نبایدهایی وجود دارد و می بایست این پرسش را مطرح 

کرد که اگر عده ای در عرصه حجاب و عفاف بایدها و نبایدها را ندیده گرفتند تکلیف چیست.
سردار رادان بیان کرد: ما از دختران این کشور حفظ و صیانت می کنیم که قرار است در آینده مادران 
این سرزمین شوند و رزمنده پروران آینده این کشور برای ایستادگی در برابر استکبار جهانی باشند.

وی گفت: این ماجرا برای امروز نیست بلکه از زمان صدر اسلام شروع شد و در در دوران سیدالشهدا 
علیه السلام به درازا کشیده است و دشمن تلاش کرد تا حجاب را از خاندان اهل بیت علیهم السلام 
که بعد از واقعه عاشورا به سمت شام در حرکت بودند بردارد و این ماجرا تا به امروز ادامه دارد و 

مردم باید تکلیف خود را بشناسند.

 مدیر امور منابع آب شهرستان نظرآباد استان البرز اعلام کرد: با انسداد حدود ۲۰۰ حلقه 
چاه غیر مجاز طی سال گذشته در این شهرستان ، از هدر روی ۲۵ میلیون متر مکعب آب 

زیر زمینی منطقه جلوگیری شد.
حمیدرضا رحیمی گفت : با توجه به تشدید تنش آبی در دشت های غربی استان البرز ، 

شناسایی و انسداد چاههای غیر مجاز در این منطقه شتاب یافته است.
وی گفت : اکنون طرح پایش سفره های زیر زمینی و تقویت آنها با استفاده از طرح های 

تغذیه مصنوعی در نظرآباد و غرب استان البرز با جدیت دنبال می شود.
رحیمی اظهار کرد: در کنار حفاظت از آبهای زیر زمینی ، صیانت از آبهای سطحی نظرآباد 

نیز با دقت و نگاه ویژه در دست اقدام است.
وی گفت : اوایل سال جاری هفت کیلومتر از حریم و بستر رودخانه کردان در محدوده 

شهرستان نظرآباد از ساخت وسازهای غیر مجاز پاکسازی شد.
مدیر امور منابع آب نظرآباد اظهار کرد: طی این مدت ۵۷ هزار متر مربع از زمین های 
حاشیه رودخانه کردان در شهرستان نظرآباد از دست متصرفان غیر قانونی آزاد سازی شد.

مدیر عامل شرکت آبفا استان البرز :

ایمن سازی زیست محیطی حاشیه رودخانه کرج

مدیر عامل شرکت آبفا استان البرز اعلام کرد: طرح ایمن سازی زیست محیطی حاشیه 
رودخانه کرج با اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب در محدوده حصار کرج در دست اقدام 

قرار گرفته است.
حمیدرضا نامداری در حاشیه بازدید از پروژه انتقال فاضلاب خط چهار حصار کرج افزود: با 
توجه به اهمیت زیست محیطی بستر و حریم رودخانه کرج تا خرداد ماه سال جاری شبکه 

جمع آوری فاضلاب خط چهار حصار کرج تکمیل می شود.
وی بیان کرد: به منظور رفع مشکلات زیست محیطی و دفع بهداشتی فاضلاب، این پروژه 

به طول حدودسه هزارو ۵۰۰ متر در دست اجرا قرار گرفت.
مدیرعامل شرکت آبفا البرز در ادامه تاکید کرد: با تکمیل این شبکه جمع آوری فاضلاب 
حدودهفت  جمعیتی  با  کرج  حصار  منطقه  های  ساختمان  به  فاضلاب  انشعاب   ۶۰۰  ،

هزارو۵۰۰ نفر واگذار می شود.

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

تعیین و اختصاص ردیف اعتبار ملی 
برای طرح جامع آبرسانی البرز

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد البرز:

مساجد البرز به پرچم فلسطین 
مزین می شوند

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز اعلام کرد: با حمایت دولت مردمی سیزدهم ، ردیف 
اعتبار ملی برای اجرای طرح جامع آبرسانی این استان تعیین و بخشی از آن اختصاص یافت.

داود نجفیان افزود: این طرح که با هدف تامین آب استان البرز برای افق ۳۰ ساله از ۲ سال پیش 
در دست اقدام قرار گرفته ، امسال ۲ هزار میلیارد ریال از محل اعتبارات ملی به آن تخصیص داده 

شده و امسال اولین سالی است که این طرح اعتبار ملی دریافت می کند.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز گفت : اکنون نیز ۲ پروژه مهم انتقال آب از رودخانه 
کرج در اجرای طرح جامع آبرسانی استان البرز در دست اقدام یا دستور کار قرار دارد. نجفیان بیان 
کرد : یکی از این پروژه ها ، انتقال آب رودخانه کرج از آبگیر بلیقان به تصفیه خانه شماره ۲ کرج 

است که اعتبار پیش بینی شده برای آن ۱۰ هزار میلیارد ریال است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز اظهار کرد: این شبکه به طول ۹ کیلومتر سالانه ۴۰ میلیون 

متر مکعب از آب رودخانه کرج به تصفیه خانه شماره ۲ کرج انتقال می دهد.
وی اظهار کرد: اکنون در حال انتخاب پیمانکار این پروژه هستیم و به زودی عملیات اجرایی آن آغاز 

و طی سه ماه آینده تکمیل و وارد مدار خواهد شد.
نجفیان گفت : طرح دیگر انتقال آب از رودخانه کرج به تصفیه خانه شماره سه کرج است که تابستان 

امسال با ظرفیت تامین ۱۲.۵ میلیون متر مکعب آب در سال به بهره برداری می رسد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز گفت : این طرح ها زیر مجموعه طرح جامع آبرسانی البرز 

هستند که به صورت جهادی اجرا می شوند.
نجفیان بیان کرد: بخش دیگر طرح جامع آبرسانی استان در مناطق غربی و جنوبی البرز در دست 

اقدام است.
وی افزود: اکنون در این محدوده شبکه انتقال آب سد طالقان به نظرآباد و اشتهارد به طول ۶۲ 
کیلومتر اجرا شده که با تکمیل تصفیه خانه آب شهرجدید مهستان ، ساکنان غرب و جنوب البرز در 

آینده نزدیک به آب سد طالقان دسترسی پیدا می کنند.

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز گفت: اقدام نمادین نصب پرچم بر سر 
در مساجد استان البرز با محوریت کانون های فرهنگی هنری مساجد همزمان با آغاز دهه کرامت 

انجام می شود.
گفت:  فلسطین  و  غزه  مظلوم  مردم  از  حمایت  اهمیت  به  اشاره  با  کاظم شکری  الاسلام  حجت 
اقدام نمادین نصب پرچم بر سر درب مساجد استان البرز با محوریت کانون های فرهنگی هنری 
بیانیه  امر گامی در مسیر تحقق  این  انجام می شود که  با آغاز دهه کرامت  البرز همزمان  مساجد 

دوم انقلاب است.
مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز با اشاره به ضرورت شبکه سازی و جریان 
سازی نهضت مقاومت اسلامی در جامعه مطرح کرد: امروز در شرایط خاص زمانی و تاریخی قرار 
داریم چرا که آزادی قدس شریف و نابودی رژیم غاصب صهیونیستی از نشانه های ظهور و فرج 

حضرت مهدی )عج( است.
وی عنوان کرد: در این پیچ تاریخی انقلاب جایگاه ویژه ای دارد آنچنان که در جریان عملیات وعده 
صادق این مهم به جهانیان نشان داده شد. تقویت باورهای ایمانی و الهی از مهمترین ارکان فعالان 
مسجدی و قدس قبله گاه نخستین مسلمانان بوده و امروز یکی از رسالت های هر مسلمان آزاده 

خواه حمایت از مردم فلسطین و نابودی اسرائیل است.
حجت الاسلام شکری حضور نیروهای فعال کانون های فرهنگی هنری مساجد را در عرصه جهاد 
اول  بیان کرد: فعالان کانون های فرهنگی هنری مساجد همواره در صفوف  تبیین مهم خواند و 
برنامه های فرهنگی هنری هستند و این بار نیز با حضور آگاهانه خود از ارزش های انقلاب و اسلام 

دفاع می کنند.
مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد استان البرز خاطرنشان کرد: آزادی قدس شریف و 
فلسطین، آرمان و هدف انقلاب اسلامی است و همواره ایران اسلامی نسبت به این مهم توجه ویژه 
داشته و دارد و در این مسیر انتظار می رود تمامی عناصر و برنامه های فرهنگی با محوریت مسجد 

پیشران جریان ظهور باشد.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

البرز آماده بزرگداشت هفته معلم است

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: آخرین هماهنگی 
ها برای گرامیداشت هفته معلم ۱۴۰۳ انجام شده و تقدیر از دو 

معلم نمونه مدارس استثنایی از جمله برنامه ها است.

استان  معلم  مقام  بزرگداشت  ستاد  نشست  در  حجرگشت  علی 
آخرین  گفت:  معلم  هفته  بودن  پیش  در  به  اشاره  با  البرز 
و  انجام شده  معلم ۱۴۰۳  هفته  گرامیداشت  برای  هماهنگی ها 
از جمله برنامه های این هفته می توان به دیدار معلمان برگزیده 
رؤسای  جمهور،  رئیس  با  دیدار  رهبری،  معظم  مقام  با  استان 
استاندار  و  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  قضائیه،  قوه  و  مجلس 

البرز اشاره کرد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره به اهمیت تکریم 
معلمان مدارس استثنایی استان مطرح کرد: ابتکاری که امسال 
اهمیت  به  توجه  با  که  است  این  رفته  کار  به  بار  اولین  برای 
آموزش و پرورش استثنایی و جنس خاص زحمات این همکاران، 
تحت  جداگانه  به صورت  استثنایی  مدارس  در  شاغل  معلم  دو 

عنوان معلم نمونه مدارس استثنایی تقدیر خواهند شد.
دیگر  از  را  اقامتی  و  ورزشی  رفاهی،  خدمات  از  استفاده  وی 
بیستم  تا  از دهم  برنامه های هفته معلم برشمرد و عنوان کرد: 
اقامتی  ورزشی،  فضاهای  تمامی  از  استفاده  ماه  اردیبهشت 
همه  است.  رایگان  صورت  به  همکاران  برای  استان  رفاهی  و 
شایسته  تقدیر  اند  شده  مکلف  البرز  پرورش  و  آموزش  مناطق 
ای از همکاران به ویژه معلمان نمونه شهرستان ها داشته باشند.

از مقام معلم در سطح  حجرگشت در پایان تصریح کرد: تقدیر 
استان البرز، استفاده از تبلیغات محیطی، تقدیر از مقام معلم در 
رسانه ملی استان و برگزاری نشست خبری با اصحاب رسانه در 
زمینه بزرگداشت مقام معلم از دیگر برنامه های آموزش و پرورش 

استان البرز در این هفته خواهد بود.
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جامعه   شماره 41473

شنبه
8 اردیبهشت 1403  میهنآ ن00مار

اروزنامه
رییس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی :

مکانیزاسیون کشور باید به روز رسانی شود 
دادستان تبریز:

 اموال توقیفی در حوزه مواد مخدر با سرعت 
تعیین تکلیف شود

دادستان عمومی و انقلاب اسلامی مرکز آذربایجان شرقی تسریع در رسیدگی به وضعیت 
اموال توقیفی در حوزه مواد مخدر ضروری دانست و گفت: خودروهای توقیفی مرتبط با 
پرونده های موادمخدر باید با تنظیم فرم مخصوص دبیرخانه، تحویل شورای مبارزه با مواد 

مخدر استان شود.
با تاکید بر  بابک محبوب علیلو در جلسه کمیته شناسایی اموال قاچاقچیان مواد مخدر، 
اینکه باید رسیدگی  به پرونده ها به نحوی باشد که بازدارندگی مجازات حفظ و پیشگیری 
از وقوع جرم حاصل شود، افزود: انتظار می رود با آسیب شناسی لازم، دقیق و رفع نقاط 
ضعف و تقویت نقاط قوت در امور مربوطه شاهد کاهش جرایم مرتبط با مواد مخدر در 

استان باشیم.
ویبر لزوم تشکیل کارگروه و کمیته آموزشی در راستای مهارت افزایی ماموران فعال در 
حوزه مبارزه با مواد مخدر تاکید کرد و گفت: از اولویت های این کمیته باید ایجاد رویه 

واحد برای رسیدگی به پرونده های مربوط به موادمخدر باشد.
وی ادامه داد: در این صورت هم در کوتاه ترین زمان ممکن به این پرونده ها رسیدگی 
می شود و هم به موضوعات مرتبط با مواد مخدر مانند اموال و عواید حاصل از جرایم 
موادمخدر که به نوعی ارتباط با جرایمی مثل پولشویی دارد، به صورت ویژه توجه و تمرکز 

خواهد شد.
با ذکر جزییات و تشریح دقیق  محبوب علیلو اهمیت تنظیم گزارشات مستند و مستدل 
موضوع در حوزه مواد مخدر را یادآور شد و اظهار کرد: قضات بر اساس ادله اثبات جرم 
ارایه  با دقت و حساسیت لازم جمع آوری و به قاضی  باید رسیدگی کنند و اگر شواهد 
شود، می تواند بر مبنای شواهد و قرائن دلایل موجود و در موارد قانونی براساس علم 
خود، رای قاطع صادر کند. دادستان عمومی و انقلاب اسلامی شهرستان تبریز اظهار کرد: 
در راستای جلوگیری از اطاله دادرسی و صدور آرای دقیق و متقن، تشکیل دوره آموزشی 
برای تقویت بنیه علمی و عملی ماموران در سطح استانی نه بصورت تئوری صرف بلکه 

در قالب کارگاه بسیار ضروری است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان غربی :

چرخه توزیع کالا در آذربایجان غربی نیازمند 
مدیریت است

تولید  زمینه  در  بازار  در  التهابی  گفت:  غربی  آذربایجان  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
کالاهای اساسی در ۲ ماه گذشته باوجود قرار گرفتن در ایام ماه مبارک رمضان و عید نوروز مشاهده 

نشده ولی چرخه توزیع کالا در استان نیازمند مدیریت است.
جواد کرمی در جلسه تنظیم بازار آذربایجان غربی افزود: در ایام عید نوروز و ماه مبارک رمضان در 
استان باوجود اینکه عده ای در انتظار تلاطم در بازار بودند با پیگیری های استاندار و مدیریت انجام 
شده در کنار همکاری شهروندان آرامش در بازار عرضه و تقاضا حاکم بود. معاون هماهنگی امور 
اقتصادی استاندار آذربایجان غربی گفت: بازرسی های مستمر بازرسان تنظیم بازار و اتاق اصناف 

علت اصلی این آرامش بود که جای قدردانی دارد.
وی با اشاره به اینکه رسالت اصلی تنظیم بازار کاهش التهاب بازار است افزود: رصد و پایش منظم 

بازار نیاز و لازم است قبل هر رخدادی در میدان عرضه و تقاضا انجام و مدیریت شود.
کرمی گفت: آسیب شناسی در زمینه مشکلات موجود در تولید و توزیع به صورت مستمر لازم است 

و اعضای تنظیم بازار موظف به رصد کامل شرایط هستند.
افزایش شهریه مدارس غیرانتفاعی در سال  بازار در رصد  با اشاره به عملکرد مطلوب تنظیم  وی 
تحصیلی جاری و همچنین نظارت جدی بر تهیه لباس فرم مدارس اظهار کرد: باتوجه به افزایش 

کرایه خودرو های حمل و نقل عمومی در سطح شهر لازم است نظارت ها افزایش یابد.
سیب  آوری  جمع  مدیریت  به  اشاره  با  غربی  آذربایجان  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
صنعتی در استان بیان کرد: سیب تولیدی در استان بر پایه صادرات تولید می شود و تمامی محصول 
قابلیت استفاده در آذربایجان غربی ندارد هرچند در این زمینه ظرفیت های خوبی در بخش فراوری 

وجود دارد.
وی با بیان اینکه سال گذشته قیمت سیب صنعتی بسیار مطلوب بود گفت: جمع آوری بهداشتی این 
محصول خواسته شهروندان بود که بعد از تلاش های بسیار و همکاری سردخانه داران محقق شد.

کرمی درباره صادرات سیب نیز گفت: استانداری تمام تلاش خود را برای جلوگیری از ایجاد التهاب 
در بازار سیب درختی در ماههای گذشته انجام داده است حتی عوارض ۳۵ درصدی وضع شده برای 

این محصول نیز اعمال نشد تا بازار مدیریت شود.
وی افزود: کشاورزان بخش عمده ای از سیب درختی تولیدی خود را در ایام عید عرضه کردند و 
براساس اطلاعات سامانه جامع انبارها میزان سیب موجود در استان ارزیابی و به زودی این اطلاعات 

منتشر می شود.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1402603310100000290هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد رحیمیان آذر فرزند رحیم بشماره شناسنامه 
179/83متر  مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  ازتهران  95صادره  
مربع از پلاک 2065 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس  خیابان 37 غربی خ شهید نوبهاری 
نرسیده به بلوار قریشی سمت چپ بن بست شقایق پ 28 خریداری از مالک رسمی محمد 
بقائی محرز  گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
اعتراض  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمایند. بدیهی است در صورت  تقدیم  قضایی 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2453
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/25

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010000303هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی حیدر جلیلیان فرزند فرخ بشماره شناسنامه 
1144صادره  ازاسلام آباد  در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 180متر 
مربع از پلاک 1218 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس  کانال غربی بعداز سرحدی بن 
بست حاج احمد پ 10508 خریداری از مالک رسمی سرهنگ ولی معینی  محرز  گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2456
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/25

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره 140260331010000305هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  تقی  محمد  فرزند  راد  جعفری  اکبر  علی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 209صادره  ازکرج ) مشکین دشت ( در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 391/70متر مربع از پلاک 26 فرعی از 164 اصلی واقع در کرج – مشکین آبادابراهیم 
تقی  مالک رسمی محمد  از  خریداری    5 شقایق  کوچه  جنب   – خیابان شهید صبری   – آباد 
جعفری راد  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2452
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/25

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010006658هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
شناسه  بشماره  البرز  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
10100219449و شماره معرفی نامه 8095140171 در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
از 163 اصلی واقع در فردیس   از پلاک 2844 فرعی  احداثی به مساحت 322 متر مربع 
انتهای خ پیک 4 راه فامابتون خ 12 متری خریداری از مالک رسمی بالا نصرتی اینانلو محرز  
آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2457
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/25

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010000302هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای غلامرضا خلیل آبادی   فرزند محمد تقی بشماره 
شناسنامه 1026صادره  ازاحمد آباد ) آبادان ( در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 160/15متر مربع از پلاک 1185 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس   کانال 
غربی خیابان سرحدی گلستان هفتم پلاک 26 خریداری از مالک رسمی ستاد اجرائی فرمان 
امام )ره( محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2454
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/08 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/25

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

مدیرکل میراث فرهنگی:

تقویت زیرساخت گردشگری آذربایجان شرقی با سرمایه گذاری ۵۵ هزار میلیارد ریالی
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل   
طرح   ۴۵ افتتاح  برای  برنامه ریزی  از  آذربایجان شرقی 
زیرساختی تأسیسات گردشگری استان در طول سال جاری 
ریال  میلیارد  این طرح ها ۵۵ هزار  برای  داد و گفت:  خبر 

سرمایه گذاری نیاز است.
طرح های  فنی  کمیته  جلسه  حاشیه  در  حمزه زاده  احمد 
تاکنون ۲۰  استان گفت:  سرمایه گذاری صنعت گردشگری 

هزار میلیارد ریال در اجرای این طرح ها سرمایه گذاری شده 
است.

زیرساختی  طرح  سه  افتتاح  اینکه  اعلام  با  همچنین  وی 
ریال  میلیارد  هزار   ۱۳ سرمایه گذاری  با حجم  صنایع دستی 
در سال جاری در دستور کار قرار گرفته  است ، اظهار کرد: 
با بهره برداری این سه طرح، حجم سرمایه گذاری در بخش 
به  آذربایجان شرقی  گردشگری  و  دستی  صنایع  زیرساختی 

رقم ۶۸ هزار میلیارد ریال خواهد رسید.
سرمایه گذاری  های  بسته  تدوین  کرد:  اعلام  حمزه زاده 
مستعد  نقطه   ۵۰ برای  اصولی  موافقت های  صدور  با 
افتتاح ۴۵ طرح  آذربایجان شرقی در کنار  سرمایه گذاری در 
زیرساختی صنایع دستی  طرح  سه  و  گردشگری  زیرساختی 
برای یک هزار و ۵۰۰ نفر به  صورت مستقیم ایجاد اشتغال 

خواهد داشت.

رییس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی گفت: بر اساس 
برنامه هفتم توسعه کشور، بانک ها مکلف هستند ۱۵ درصد از منابع 

خود را در اختیار بخش کشاورزی قرار دهند.
شرکت  مسوولان  حضور  با  ای  جلسه  در  عسگری  محمدجواد 
اعضای  و  شرقی  آذربایجان  کشاورزی  جهاد  و  تبریز  تراکتورسازی 
کمیسیون کشاورزی مجلس، در تراکتورسازی تبریز، افزود: در برنامه 
هفتم توسعه مقرر شده بود که بانک ها ۲۰ درصد از منابع خود را 
در اختیار بخش کشاورزی قرار دهند که این میزان در نهایت به ۱۵ 

درصد کاهش یافت.
تولید محصولات کشاورزی  برای  باید  این منابع  اینکه  بیان  با  وی 

دامپروری  و  شیلات  باغبانی،  زراعت،  مانند  مختلف  های  حوزه  در 
پرداخت شود، اظهار کرد: در سال گذشته به غیر از بانک کشاورزی 
سایر مدیران عامل بانک ها در این زمینه کوتاهی کرده و از ۱.۴ تا ۹ 

درصد از منابع خود را به این بخش اختصاص دادند.
اسلامی گفت: مدیران  رییس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 
عاملی که این مصوبه را عملیاتی و اجرا نکردند به عنوان ترک فعل 

به دستگاه های نظارتی معرفی شدند.
عسگری ادامه داد: امسال برای جلوگیری از این رویه، هفته آینده 
بانک های عامل  انجام می شود و  این مصوبه  اجرای  بندی  زمان 
به تناسب زمان بندی مکلف می شوند ۱۵ درصد از منابع خود را بر 

اساس زمان بندی در اختیار بخش کشاورزی قرار دهند.
شد،  خواهد  پیگیری  جدیت  با  موضوع  این  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
یادآوری کرد: مدیران عامل بانک هایی که در گذشته بخاطر کوتاهی 
در این زمینه با آنها برخورد شده است، در این مرحله با آنان اتمام 
حجت خواهد شد تا بر اساس زمان بندی مشخص شده، اقدام کنند.
بخش  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  رییس 
تاثیرگذار در کشور است  و  از بخش های مهم، حساس  کشاورزی 
امنیت  به  که  بوده  بشری  جوامع  جدی  مسایل  از  غذایی  امنیت  و 
ملی گره خورده است.عسگری همچنین با تاکید بر توجه کامل به 
از  مردم«  مشارکت  با  تولید  »جهش  نام  به  جاری  سال  نامگذاری 
سوی رهبر معظم انقلاب، ادامه داد: این شعار در بخش کشاورزی 
شعار  با  گذشته  سال  در  اینکه  به  توجه  با  و  کند  می  بیشتر صدق 
و  شده  ایجاد  بخش  این  در  لازم  های  زیرساخت  تولید«،  »رونق 
امسال باید جهش تولید عملیاتی شود و تولیدات چند برابر افزایش 
یابد.وی یادآور شد: در این زمینه باید دستگاه های متولی و بانک 
های عامل پای کار بیایند و با کمک به بخش کشاورزی موجبات 

تحقق شعار سال جاری در این بخش را فراهم کنند.
به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  رییس 
اراضی  هکتار  میلیون   ۲.۲ وجود  و  کشور  در  خاک  و  آب  بحران 
کلاس یک در کشور، گفت: با برنامه ریزی لازم برای تامین امنیت 
غذایی کشور باید تا ۱۰ سال آینده حداقل ۱۵ تا ۱۷ میلیون تن گندم 
تولید کنیم.عسگری، با تاکید بر اینکه زیرساخت اولیه در این زمینه 
مکانیزاسیون است، افزود: مکانیزاسیون کشور باید به روز رسانی شود 

و میزان عملکرد در واحد سطح افزایش یابد.
وی با اشاره به ضرورت اختصاص یارانه به بخش کشاورزی گفت: 
در برخی بخش ها برای ایجاد امنیت غذایی و تولید غذای سالم باید 

یارانه و تسهیلات لازم پرداخت شود.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره 1473
شنبه
8 اردیبهشت 1403 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه زنجان گفت: امروز 
انقلاب  اندیشه  گسترش  هستیم  آن  شاهد  منطقه  در  آنچه 
اسلامی است به طوری که در غرب آسیا تصمیمی بدون نظر 

ایران گرفته نمی شود.
حجت الاسلام علی خاتمی در یادواره شهدای امنیت اقتصادی 
استان زنجان افزود: مکتب شیعه با خون شروع و با خون هم 
خون  عطر  نیز  شیعه  عبادت  و  محراب  و  است  شده  ماندگار 

می دهد.
وی ادامه داد: اقتدار امروز در عرصه های مختلف مرهون خون 
شهدا و رشادت های آنان است و قطره قطره خون شهدا بر 
دوش ما سنگینی می کند و موجی که خون شهدا ایجاد می 

کند ثمرات و برکات زیادی دارد.
آن  موفقیت  و  صادق  وعده  عملیات  به  زنجان  جمعه  امام 
اشاره کرد و گفت: در این خصوص دوست و دشمن به اقتدار 
ایران اعتراف کردند و امروز آنچه در منطقه شاهد آن هستیم 
گسترش اندیشه انقلاب اسلامی است به طوری که در غرب 

آسیا تصمیمی بدون نظر ایران گرفته نمی شود.
انصارالمهدی)عج(  سپاه  فرمانده  کرمی،  جهانبخش  سردار 
عزت  و  اقتدار  سخنانی  در  مراسم  این  در  نیز  زنجان  استان 
ایران اسلامی را مرهون خون شهدا دانست و گفت: شهدا در 
عرصه های مختلف برای انقلاب اسلامی تولید قدرت کردند 
در  شهریاری  شهید  مجاهدت  به  توان  می  آنها  جمله  از  که 

حوزه انرژی هسته ای و ابتکار شهید طهرانی مقدم در صنعت 
موشکی اشاره کرد.

پدر شهید محمدحسین حدادیان نیز در این مراسم در سخنانی 
کرد  اشاره  شهید  این  مظلومانه  شهادت  نحوه  و  زندگی  به 
انقلاب  به  زدن  ضربه  برای  فتنه  چندین   ۹۶ سال  گفت:  و 
اسلامی طراحی شد ولی خون شهدا ضامن حیات این انقلاب 
است.وی اظهار کرد: به تک تک شهدا بدهکاریم و امیدواریم 
ما نیز گوشه ای از بصیرتی که خداوند به شهدا عنایت کرد، 

بهره مند شویم.
که   ۷۴ سال  ماه  دی   ۲۳ در  حدادیان،  محمدحسین  شهید   
مصادف با ۲۲ شعبان المعظم بود، پا به عرصه وجود گذاشت. 
دانشجوی علوم سیاسی بود. از ۷ سالگی عضو بسیج بود و در 

مسجد فعالیت می کرد.
نفر  سه  همراه  به   ۱۳۹۶ بهمن   ۳۰ دوشنبه  حدادیان  شهید 
پی  در  بسیج،  دیگر  و یک عضو  انتظامی  نیروی  ماموران  از 

ناآرامی های خیابان پاسداران تهران به شهادت رسید.

امام جمعه زنجان:

 دوست و دشمن به اقتدار ایران
 اعتراف کردند

رییس شورای اسلامی شهر قزوین :

۳۰ میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل مهد قرآن 
کریم در قزوین اختصاص یافت

میلیارد  با مساعدت ۳۰  اعضای شورای شهر  قزوین گفت:  رییس شورای اسلامی شهر 
ریال اعتبار با هدف تجهیز، بهسازی و تکمیل ساختمان مهد قرآن کریم موافقت کردند.

علی فرمانی اظهار کرد: برای ارایه خدمات مطلوب به جامعه قرآنی شهر قزوین مساعدت 
برای تجهیز و مرمت این ساختمان مورد تایید قرار گرفته و امیدواریم شاهد پیشرفت های 

هرچه بیشتری در این مسیر الهی باشیم.
وی اضافه کرد: سال گذشته اعضای شورای شهر با لایحه شهرداری قزوین پیرامون خرید 
ساختمان دانشگاه آزاد واقع در خیابان دارایی و واگذاری آن به صورت اذن در انتفاع به 

مهد قرآن کریم استان موافقت کردند.
فرمانی تصریح کرد: حمایت از فعالیت های قرآنی و ترویج این فرهنگ ارزشمند یکی از 
سیاست های مهم شورای ششم بوده که در مسیر تحقق آن تاکنون اقدامات خوبی انجام 

داده است.
به گفته رییس شورای شهر قزوین، در راستای تحقق سیاست های شورا در حوزه فعالیت 
و  قرآنی  فرهنگ  ترویج  از جمله  قزوین  جانبه شهر  توسعه همه  برای  باید  قرآنی،  های 

توسعه آن در جامعه کوشا باشیم.

 شماره 144۲
دوشنبه
7 اسفند 140۲ 

 مدیر آب و خاک سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

۵۰ طرح آبیاری در اراضی کشاورزی قزوین 
اجرایی شد

 مدیرکل تعزیرات حکومتی قزوین :

قاچاقچی نوشابه های انرژی زا در قزوین
 ۲ میلیارد ریال جریمه شد

 مدیر آب و خاک سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: ۵۰ طرح آبیاری با هدف 
افزایش بهره وری و تولید سال گذشته در اراضی کشاورزی استان اجرایی شد.

از  تا یک هزار و ۲۴۵ هکتار  باعث شد  این طرح ها  اجرای  اظهار کرد:  نیکو  اله  نصرت 
برداران  نیاز بهره  آبیاری مجهز شوند و  نوین  به سامانه  استان قزوین  اراضی کشاورزی 

را برطرف سازد.
وی با بیان اینکه یک هزار و ۹۵۵ هکتار از اراضی کشاورزی استان قزوین نیز در حال 
دستور  در  منظور  این  برای  داد: ۱۳۰ طرح  ادامه  است،  آبیاری  نوین  سامانه های  اجرای 

کار قرار دارد که میانگین پیشرفت فیزیکی آن ها ۶۳ درصد بوده و درحال تکمیل است.
نیکو تصریح کرد: ۶۰ هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان قزوین به سامانه های نوین 
آبیاری مجهز است که این عملکرد سبب شده تا در سطح کشور رتبه دهم را بین استان ها 

به دست بیاوریم.
به گفته این مسوول، سازمان جهاد کشاورزی در برنامه ریزی پیش رو باید سه هزار هکتار 
طرح سامانه های نوین آبیاری را در اراضی کشاورزی اجرایی کند که بخش قابل توجهی 

از این مهم نیازمند تامین اعتبار به موقع و در برخی موارد همکاری بهره برداران است.
مدیر آب و خاک سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین خاطرنشان کرد: سامانه های نوین 
آبیاری سبب کاهش مصرف آب و افزایش بهره وری و کیفیت مصرف آب می شود که 
استفاده از این روش به عنوان یکی از برنامه اصلی و هدفمند در دستور کار وزارت جهاد 

کشاورزی است.

 مدیرکل تعزیرات حکومتی قزوین از کشف یک هزار و ۸۷۰ قوطی انرژی زا در این استان 
خبر داد و گفت: متهم دستگیر شده این پرونده به ۲ میلیارد ریال جریمه نیز محکوم شد.

علیرضا حسن پور اظهار کرد: به دنبال ارجاع یک پرونده در خصوص کشف یک هزار و 
۸۷۰ قوطی انرژی زا قاچاق از یک دستگاه سواری به ارزش ۸۶۷ میلیون ریال، تخلف یاد 

شده در یکی از شعب تعزیرات حکومتی استان مورد رسیدگی قرار گرفت.
وی ادامه داد: با توجه به مستندات ارایه شده و پس از بررسی ها و تشریفات قانونی، اتهام 
ریال  به پرداخت ۲ میلیارد  بر ضبط کالای کشف شده، متهم  انتسابی محرز که علاوه 
جریمه نقدی نیز محکوم شد.حسن پور، خروج ارز از کشور و آسیب به اشتغال جوانان را از 
پیامدهای زیانبار قاچاق برشمرد و خاطرنشان کرد: برای حفظ سلامت عمومی، صیانت از 
حقوق شهروندان و نیز حمایت از تولید ملی با هرگونه خرید و فروش، حمل و نگهداری 
از ضوابط تعیینی دولت به شدت برخورد می شود و شهروندان می توانند  کالاهای خارج 
در صورت مشاهده هرگونه تخلف مراتب را از طریق سامانه ارتباطی ۱۳۵ یا مراجعه به 

تعزیرات حکومتی برای رسیدگی فوری، گزارش کنند.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین :

ماموریت مقابله با اعتیاد باید به صورت 
منظومه ای دنبال شود

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین :

تامین آب شرب و کشاورزی قزوین
 تا افق ۳۰ ساله ترسیم شده است

امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین گفت: ۲۵ سمن )سازمان های مردم   معاون سیاسی، 
نهاد( فعال برای مبارزه با پدیده موادمخدر در سطح استان فعال است که با هدف گذاری 

صحیح می توان افزایش ۱۰۰ درصدی را در این بخش شاهد باشیم.
عباس کاظمی در بازدید از مجموعه شورای هماهنگی مبارزه با موادمخدر استان قزوین 
با تاکید بر اهمیت امر پیشگیری در حوزه اعتیاد، اظهار کرد: استان قزوین در حوزه مقابله 
با مواد مخدر و پیشگیری از اعتیاد با کمبودهای زیرساختی، نیروی انسانی و منابع مالی 
روبه رو است، با هماهنگی و همراهی دستگاه های اجرایی مرتبط می توانیم این مسایل را 

حل کنیم تا این فاصله و خلا در حوزه زیرساخت جبران شود.
وی افزود: نگاه دولت در این عرصه حمایتی بوده و اقدامات مختلفی نیز در این راستا 
انجام شده است، برای مثال ساختمان شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر مستقر در 
شهرک مینودر نیز با مشکلاتی روبه رو بود که با نگاه حمایتی مشکلات آن پیگیری و حل 
شد، در خصوص مشکلات زیرساختی و منابع موجود نیز باید با همین رویکرد عمل کنیم.

کاظمی با بیان اینکه در صورت حل مشکلات در حوزه زیرساختی و منابع، اعضای شورای 
بیشتری داشته  بر ماموریت اصلی خود تمرکز  با مواد مخدر می توانند  مبارزه  هماهنگی 
باشند گفت: ماموریت مقابله با مواد مخدر و اعتیاد باید به صورت منظومه ای دنبال شود.

با گذر  به گفته این مسوول، تهدیدات حوزه اعتیاد همواره در حال به روزرسانی است و 
زمان در همه عرصه های توزیع، تولید، مصرف و مخاطب شاهد موارد جدید هستیم که 
همه دستگاه های متولی نیز باید برای مقابله و پیشگیری از آن ها به روز شوند تا بتوانیم 

اقدامات موثری انجام دهیم.
معاون استاندار بیان کرد: چرخه مواد مخدر منظومه ای است و اگر جایی با مشکل روبرو 
شود، کل کار زیر سوال می رود، با اینحال هم کنون در این حوزه پنج کمیته شورای مقابله 
با مواد مخدر شکل گرفته که همه چرخه ها باید مانند دستگاه و ماشین منظم حرکت کنند.

وی خاطرنشان کرد: هماهنگی خوبی بین دستگاه قضایی، امنیتی و اجتماعی در استان 
مواد  و  اعتیاد  ریشه کن شدن  از  استفاده  برای  این فرصت  از  باید  و  دارد  قزوین وجود 

مخدر بهره برد.
کاظمی به تغییر مصرف مواد مخدر و تغییر سن اعتیاد اشاره کرد و یادآور شد: اقدامات 
فرهنگی و آموزشی را باید جدی تر پیگیری کرد و از منابع شهرداری ها و ظرفیت صدا و 
سیما می توان در قالب تفاهم نامه سه جانبه استفاده کرد تا با تولید محتوای فاخر شاهد 
تحول در حوزه پیشگیری و اطلاع رسانی در خصوص مبارزه با اعتیاد و مواد مخدر باشیم.

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین گفت: تامین آب شرب و کشاورزی برای شمال و 
جنوب این استان تا افق ۳۰ ساله ترسیم شده است.

منصور ستوده در جمع فرماندهان پایگاه های مقاومت بسیج ادارات و سازمان های حوزه 
شهید بهشتی استان قزوین اظهار کرد: چندین طرح ملی مهم برای استان در حال اجرا 

است که امیدواریم با اجرای آن ها بتوانیم استان را در تامین آب شرب بیمه کنیم.
از سد طالقان به  از طرح های مهم آبی استان، موضوع آبرسانی  وی اضافه کرد: یکی 
شهرها و روستاهای استان است که اعتبار مورد نیاز برای اجرای این طرح حدود ۱۰۰ 

هزار میلیارد ریال است.
ستوده با بیان اینکه شرکت آب منطقه ای یک شرکت ۱۰۰ درصد دولتی است و حاکمیت 
آب را در استان برعهده دارد، تصریح کرد: یکی از وظایف این شرکت تامین آب از طریق 
اجرای طرح های توسعه منابع آب از جمله احداث سدها، شبکه های آبیاری و زهکشی 

و خطوط آبرسانی است.
این مسوول با بیان اینکه صرفه جویی و استفاده بهینه از منابع آبی، یک برنامه مردم محور 
است، ادامه داد: صرفه جویی و استفاده بهینه از منابع آبی، یک برنامه مردم محور است 
لذا انتظار داریم همه حوزه ها بویژه، حوزه بسیج، امامان جمعه و جماعات که مخاطبین 
بسیار دارند در راستای تبیین و روشنگری این موضوع به ما کمک نمایند. به گفته ستوده، 
مطالعات آبخوان دشت قزوین و همچنین حفظ و حراست از منابع آبی که شامل چاه ها، 
چشمه ها، قنوات و رودخانه ها و تاسیسات آبی می شود، از دیگر وظایف مهم و کلیدی 

شرکت آب منطقه ای به حساب می آید.
با  بیان کرد: سد شهید لشگری نهب طرحی است که  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
حجم مخزن ۱۲۰ میلیون مترمکعب و با اعتباری معادل ۱۲ هزار میلیارد ریال عملیات 

اجرایی آن در سال گذشته به اتمام رسیده و هم اکنون آماده افتتاح است.
وی ادامه داد: در پایین دست این سد یک شبکه آبیاری مدرن قرار دارد که طول کانال 
اصلی آن ۲۵ کیلومتر و طول کانالهای درجه یک و ۲ آن ۹۰ کیلومتر در حال اجرا است 

که هفت کیلومتر ابتدایی کانال اصلی تکمیل و در حال بهره برداری قرار دارد.
ستوده خاطرنشان کرد: سد بالاخانلو با ظرفیت ۳۸ میلیون مترمکعب جهت تامین بخشی 
از نیاز آب شرب پنج شهر و ۳۰ روستای جنوب استان نیز بر روی رودخانه حاجی عرب در 
دست احداث است که حدود ۸۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. وی یادآور شد: با پیگیری 
های بعمل آمده و مساعدت وزیر نیرو امسال چهار و ۳۵۰ میلیارد ریال اعتبار نقدی برای 

پروژه های حوزه آب استان قزوین تخصیص داده شده است.

آگهی دعوت مجمع عمومی 
مؤسس انجمن صنفی کارگران / کارفرمایی

 نمایندگان بیمه دی استان البرز
اولین مجمع عمومی انجمن صنفی مذکور ساعت 10  صبح روز سه 
شنبه مورخ 1403/03/01 در محل شعبه مرکزی بیمه دی به نشانی: 
دی  بیمه  شرکت  احوال  ثبت  روی  به  رو   گلزار،  راه  چهار   ، کرج 

برگزار می گردد
دستور جلسه:

1-تصویب اساسنامه
2-انتخاب اعضای اصلی و علی البدل و هیات مدیره و بازرسان

3-انتخاب روزنامه کثیر الانتشار جهت درج آگهی های انجمن صنفی هیات 
موسس

1-الهام ابویی مهریزی
2-مریم رزاقی

2-مهرناز جلیلوند
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

نحوه صحیح نشستن پشت میز کار
همیشه به صورت صاف بنشینید و کمر خود را صاف نگه دارید 

در این حالت شانه ها به سمت عقب کشیده می شوند

باسن خود را تا جایی که امکان دارد عقب ببرید و به انتهای 
صندلی بچسبانید و وزن بدن را بر روی این ناحیه تقسیم کنید

ارتفاع صندلی را متناسب با ارتفاع میز تغییر دهید به طوری که آرنج 
شما زاویه 90 تا 110 درجه داشته باشد و دست شما به میز برسد

ارتفاع صندلی باید طوری باشد که کف پاهای شما به راحتی بر 
روی زمین قرار گیرد و زانوهایتان زاویه 90 درجه بسازد

مانیتور باید در راستای چشمتان قرار داشته باشد تا مجبور نباشید سر 
خود را به سمت پایین خم کنید، ارتفاع مانیتور را با پایه  تنظیم کنید  5

4

3

2

1

مدیرکل استاندارد البرز:

نام و برند ایران باید در بازارهای جهانی بدرخشد
عضو شورای معاونان سازمان ملی استاندارد اعلام کرد: با 
تلاش صنعتگران داخلی اکنون شاهد رشد کیفی و رقابت 

لوازم خانگی ایرانی در بازارهای جهانی هستیم .
محمد آئینی در حاشیه بازدید از یکی از شرکت های بزرگ 
تولید لوازم خانگی در استان البرز افزود: هرچند تاکنون گام 
های بلندی برای ورود کالاهای ایرانی به بازارهای جهانی 
 ، کیفیت  بیشتر  ارتقای  و  نوآوری  با  باید  اما  شده  برداشته 
بازارهای جهان محکم تر و  این محصولات در  جای پای 

گسترده تر شود.

معظم  رهبر  نوروزی  شعارهای  در  دقت  با  داد:  ادامه  وی 
انقلاب می توان دریافت که اقتصاد، تولید ایرانی، حمایت از 
صنعت و افزایش کیفیت محصولات داخلی برای معظم له 

اهمیت فراوان داشته و بر این موضوع تاکید دارند.
گفت:  ایران  استاندارد  ملی  سازمان  معاونان  عضوشورای 
امسال که به نام جهش تولید با مشارکت مردم نامگذاری 
داخلی  کیفیت  با  تولید محصولات  از  باید  همه  است  شده 
رشد  با  حاضر  زمان  در  کرد:  اظهار  آئینی  کنند.  حمایت 
ایرانی، این محصولات قابل رقابت در  لوازم خانگی  کیفی 

عرصه جهانی بوده و باید نام و برند ایران در تمام بازارهای 
خاورمیانه، آسیا و اقیانوسیه،اروپا و دیگرکشورهای دنیا بیش 

از پیش بدرخشد.
وی گفت : با اهتمام دولت سیزدهم و ریاست سازمان ملی 
اتحادیه  در  دهه  سه  از  پس  کشورمان  عضویت  استاندارد، 
تائید مجوزهای بین المللی آسیا و اقیانوسیه زمینه  ورود ایران 

به بازارهای جهانی و تجارت با دنیا فراهم شده است.
صنعتی  و  تولیدی  واحد  هزارو۷۶۰  سه  دارای  البرز  استان 

است که ۵۰۰ واحدآنها شاخص و صادره کننده هستند.

فعالیت  بدون  غذایی  امنیت  گفت:  جهادکشاورزی  وزیر  معاون 
پژوهشگران سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی در کشور 

میسر نیست و استقلال و حمایت از این مجموعه ضروری است.
به گزارش روابط عمومی سازمان تات به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
وزارتخانه،  ارشد  مروجان  پژوهشگران  ملی  همایش  در  دولت، 
ترویج  و  آموزش  تحقیقات،  سازمان  رییس  خیام نکویی  سیدمجتبی 
مجموعه  با  راهبردی  محصولات  در  خودکفایی  افزود:  کشاورزی 
فعالیت های تحقیقاتی و ترویجی و انتقال دانش به عرصه کشاورزی 

کاملا تحقق پذیر است.
و  پژوهشگران  دانش  شدن  به روز  و  بهینه  بر  حال  همین  در  وی 
مروجان این سازمان تاکید و تصریح کرد: پژوهشگران باید روش ها، 
از  را در حوزه خود بشناسند و  فناوری ها، هوش مصنوعی و متاورز 

آن استفاده کنند.
به  اشاره  با  کشاورزی  ترویج  و  آموزش  تحقیقات،  سازمان  رییس 
افزایش تولید گندم گفت: در دولت سیزدهم تاکنون دو فصل زراعی 
داشتیم و در این مدت تنها در محصول گندم توانستیم ۹ میلیون تن 
افزایش تولید داشته باشیم بدون افزایش یک متر سطح زیر کشت که 

به معنای ورود دانش به معنای واقعی در این حوزه است.
فعالیت  زراعت  معاونت  حوزه  در  ما  مروجان  بیشتر  داد:  ادامه  وی 
می کنند و کافی است فقط یک تن در هکتار عملکرد گندم آبی و 
۵۰۰ تا ۶۰۰ کیلوگرم در هکتار عملکرد گتدم دیم را افزایش دهیم تا 

میزان تولید این محصول را به ۱۹ میلیون تن برسانیم.
ایجاد  از راهکارهای  نوآور بهره ور را یکی  خیام نکویی توسعه مزارع 
تحول در حوزه آموزش و ترویج دانست و اذعان داشت: سال گذشته 

۴۶ مزرعه نوآور در حوزه آموزش و ترویج راه اندازی شد و امسال قرار 
است این تعداد به ۱۵۰ مورد برسد.

ارتباطی  نقاط  از  یکی  می توانند  بهره ور  نوآور  مزارع  افزود:  وی 
پژوهشگران با کشاورزان و تولیدکنندگان باشند.

معاون وزیر جهاد کشاورزی، ظرفیت سازمان تات را بی نظیر خواند 
باید  که  دارد  وجود  هم  ایراداتی  و  چالش ها  گفت:  حال  درعین  و 

برطرف شود.
این است که ما برای  از مهمترین چالش ها  وی تصریح کرد: یکی 
ارتقای نیروها مستلزم اجرای آیین نامه های وزارت علوم هستیم و از 
حدود سه سال پیش این وابستگی به تدریج در حال قطع شدن است.
خیام نکویی با بیان این که رییس جمهوری از سازمان تات حمایت 
در سال  تات  سازمان  تحقیقاتی  ایستگاه های  ابرازداشت:  کند،  می 
توسط  مسکن،  ساخت  مانند  مختلف  های  بهانه  به  گذشته  های 
برخی نهادها گرفته می شد که با دستور رییس جمهوری این اراضی 

برگشت داده شده است.
ایران  گیاهشناسی  باغ  اطراف  در  سازی  بلندمرتبه  ماجرای  به  وی 
اشاره و عنوان کرد: از حدود ۱۰ سال گذشته، مجوز ساخت ۲۲ برج 
۳۷ طبقه در اطراف این باغ گیاهشناسی اخذ و ساخت و ساز آغاز شده 
بود، اما ما محکم جلوی این ساخت و سازها ایستادیم و نتیجه آن شد 

که ساخت برج های ۳۷ طبقه به پنج طبقه کاهش یافت.
رییس سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی درباره راه اندازی 
موسسه های  روسای  گفت:  تات  سازمان  توسط  راهبردی  شوراهای 
مصوب  راهبردی  شوراهای  این  در  که  آنچه  مکلفند  تحقیقاتی 
می شود، انجام دهند. بنابراین گزارش، در این همایش از ۳۲ دستنامه 
ترویجی استانی کلزا رونمایی شد. این دستنامه ترویجی با هدف ارایه 
با  کلزا  حوزه  در  کشور  های  استان  برای  ترویجی  مدیریت  الگوی 
همت ۵۰۰ محقق و کارشناس و مشارکت کشاورزان خبره تهیه شده 

و به زودی در اختیار استان ها و کشاورزان قرار می گیرد.

معاون وزیر جهادکشاورزی و رئیس سازمان تات:

امنیت غذایی بدون پژوهش های سازمان تات 
میسر نیست

مدیرکل دامپزشکی استان البرز :

کشف هشت هزار کیلو گرم فرآورده خام دامی 
غیر بهداشتی در البرز 

غیر  دامی  خام  فرآورده  کیلوگرم  هزار  هشت  ضبط  و  کشف  از  البرز  استان  دامپزشکی  مدیرکل 
بهداشتی طی یک ماه گذشته در این استان خبر داد.

علیرضا رفیعی پور در نشست خبری افزود: در این مدت تیم های ثابت و سیار دامپزشکی از مراکز 
غیر  دامی  خام  فرآورده  کیلوگرم  هزار  هشت  که  کردند  بازدید  البرز  استان  پروتئینی  مواد  عرضه 

بهداشتی کشف و ۶ هزار کیلوگرم آن معدوم شد.
وی بیان کرد: سال گذشته نیز برای تامین گوشت قرمز مورد نیاز مردم البرز ۱۶۱ هزار راس دام زیر 

نظر کارشناسان دامپزشکی در این استان ذبح شد.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج :

تخفیف ۱۰ درصدی صدور پروانه برای 
خانواده های دارای سه فرزند زیر ۲۰ سال 

رییس سازمان توسعه تجارت :

۵۵۰۰ خودروی برقی وارد شد

عضو هیات مدیره انجمن صنعت تایر ایران:

بازار سیاه تایر از بین می رود

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج گفت: در راستای تاکیدات مقام معظم رهبری، ماده ۵ 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در حال اجرا است.

 عباس سعیدی کیا اظهار کرد: در راستای ماده ۵ قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، برای 
با شرایط  پروانه ساختمانی  زمان صدور  در  باشند،  زیر ۲۰ سال  فرزند  دارای سه  خانواده هایی که 

ذکرشده در این قانون، ۱۰ درصد تخفیف ارائه می شود.
وی با اشاره به اینکه این تخفیف در راستای تأکیدات مقام معظم رهبری در جهت جوانی جمعیت 
و حمایت از خانواده است، افزود: علاوه براین، در راستای اجرای این قانون، خانواده های دارای سه 

فرزند زیر ۲۰ سال از ۷۰ درصد تخفیف خدمات مهندسی هم بهره مند می شوند.
سعیدی کیا با بیان اینکه تمامی زیرساخت ها برای اجرای این قانون در شهرداری کرج فراهم شده، 
تا  است  قانون ضروری  این  اجرای  برای  عمومی  نهادهای  و  دولتی  دستگاه های  همکاری  افزود: 

واجدین شرایط بتوانند از موقعیت موجود به بهترین نحو بهره مند شوند.

رییس سازمان توسعه تجارت گفت: در حال حاضر نزدیک به ۵۵۰۰ خودروی برقی وارد شده که 
ظرف روزهای آینده عرضه خواهد شد.

 مهدی ضیغمی گفت: بسیاری از افرادی که در سامانه ثبت نام کردند، منتظر هستند خودرو مورد 
نفر  بودند، ۱۵ هزار  نفر که در سامانه  از ۳۰ هزار  تاکنون  دلیل  به همین  و  وارد شود  علاقه شان 

خودروی خود را انتخاب کردند.
وی تصریح کرد: در حال حاضر خودروهای زیادی در گمرکات و مناطق آزاد هست. بیش از ۱۲ تا 
۱۳ هزار خودرو دپو در مناطق آزاد و کشور هست که این خودروها فقط منتظر توافق های داخلی در 
وزارت صمت و بانک مرکزی هستند تا ترخیص شوند. واردات خودروهای جانبازان هم فقط مربوط 
به سازمان توسعه تجارت نیست و کار سازمان در این رابطه انجام شده و منتظر هستیم بانک مرکزی 
مدل تخصیص ارز و بنیاد شهید هم گروه هایی که قرار است ارز بگیرند را مشخص کند.ضیغمی با 
بیان اینکه ظرف چند روز آینده اولین عرضه خودروهای برقی انجام خواهد شد، گفت: در حال حاضر 

نزدیک به ۵۵۰۰ خودروی برقی وارد شده که ظرف روزهای آینده عرضه خواهد شد.

عضو هیات مدیره انجمن صنعت تایر ایران گفت: تایر در بعضی از رینگ ها خریداری و برای افزایش 
قیمت در انبارک ها احتکار می شد که اکنون با تعادل در عرضه و تقاضا ظرف یک ماه آینده این 

بازار سیاه از بین خواهد رفت.
جمال میرزایی اظهار داشت: کمبودی در عرضه تایرهایی با رینگ های ۱۳ و ۱۴ در بازار نداریم و 

با افزایش عرضه اکنون این تایرها به میزان کافی در بازار موجود است.
وی افزود: مشاهده های میدانی نشان می دهد که تقاضا نسبت به رینگ های ۱۳ و ۱۴ کاهش 
یافته است.عضو هیات مدیره انجمن صنعت تایر ایران تاکید کرد: با از بین رفتن بازار سیاه در ماه 
میانگین ۱۶  به صورت  افزایش  به  اشاره  با  بازار کاهشی خواهد شد.میرزایی  در  تایر  قیمت  آینده 
از  ناشی  تولیدی  تمام شده محصولات  بهای  افزایش  به  با توجه  تایرهای سواری گفت:  درصدی 
افزایش نرخ جهانی مواد اولیه، نرخ مواد اولیه داخل ، انرژی و سایر عوامل و نهاده های تولیدی و 
براساس اخذ مجوزهای قانونی و تصمیمات اتخاذ شده در انجمن صنفی صنعت تایر مقرر شد تا از 
پنجم اردیبهشت افزایش قیمت اعمال شود.مدیر عامل گروه صنعتی بارز عنوان کرد: نرخ جهانی مواد 
شیمیایی از ۱.۲ به ۱.۷ دلار رسید که این امر باعث زیان ده شدن تولید شده است.وی بیان داشت: 
تولیدکنندگان تایر در سال گذشته افزایش قیمتی نداشتند و این افزایش قیمت در امسال می تواند 

تولیدکنندگان را از زیان خارج و منجر به رونق تولید کند.
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ورزش  شماره 71473
شنبه
8 اردیبهشت 1403 

وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه واگذاری استقلال و پرسپولیس 
سابقه  روز  بهترین  امروز  گفت:  است،  ایران  ورزش  عطف  نقطه 
کاری من در ورزش کشور است که با یک اتفاق خوب همراه شد.

به گزارش خبرنگار مهر، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 
در مراسم آئین واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به بخش 
خصوصی که امروز چهارشنبه )۵ اردیبهشت( در وزارت اقتصاد و 
دارایی برگزار شد، اظهار داشت: ۳۵ سال است که سابقه حضور در 
ورزش کشور را داشته ام و می توانم بگویم امروز بهترین روز من 
در ورزش بوده و واگذاری استقلال و پرسپولیس نقطه عطفی در 

تاریخ ورزش ایران است.
سرخابی  واگذاری  اهمیت  پیرامون  هایش  صحبت  ادامه  در  وی 
ها گفت: دو باشگاه بزرگ و مردمی استقلال و پرسپولیس، مورد 
توجه تمام افکار عمومی است و مردم با پیروزی آنها خوشحال و با 
شکست این دو تیم ناراحت می شوند. مردم ایران با این دو باشگاه 

زندگی می کنند. 
او افزود: فوتبال امروزی یک صنعت است. یکی از ظرفیت های 
بسیار خوبی که ایجاد شده، ظرفیت بالای این دو باشگاه ورزشی 
است و تشکر می کنم از همه عزیزانی که در این راه به ما کمک 

کردند. اینجا جا دارد از شخص رییس جمهور که انصافا اگر حضور 
تاکید های فراوانی در این خصوص نمی کردند شاید  نداشتند و 
این اتفاق بزرگ امروز رخ نمی داد تشکر کنم. همچنین شخص 
سازمان  رییس  بازاریان  و  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر  خاندونزی 
خصوصی سازی و همکارانشان کمک های زیادی را به ما کردند.

او خاطر نشان کرد: نباید از فعالیت های دوستانمان در فدراسیون 
خریداران  کنم.  تشکر  هم  آنها  از  باید  و  شویم  غافل  نیز  فوتبال 
فوتبال کشور  به  بزرگی  پرسپولیس کمک  استقلال و  باشگاه  دو 
فوتبال در  این خریداران شاهد توسعه  با حضور  کردند و مطمئنا 
نقد  مورد  از مشکلاتی که  و خیلی  بود  بخش خصوصی خواهیم 

کارشناسان بود دیگر رقم نخواهد خورد.
انجام  امروز  باشگاه  دو  این  رسمی  انتقال  کرد:  تصریح  هاشمی 
باشگاه داری و  خواهد شد و کار نظارتی وزارت ورزش در قالب 
همچنین در مجموعه فدراسیون فوتبال شروع می شود. ان شااله 
با مدیریت های خوبی که انجام می شود ما شاهد رشد و تحول 
بیشتری در فوتبال کشور خواهیم بود. هر موقع که حال این دو 
باشگاه خوب باشد حال کشور نیز خوب است و هر زمان که حال 

فوتبال خوب باشد حال کل ورزش کشور نیز خوب است.

وزارت  کار  که  ام  گفته  مختلف  جلسات  در  و  بارها  داد:  ادامه  او 
دهد  انجام  نظارتی  کارهای  باید  و  نیست  داری  باشگاه  ورزش 
و  عزیزان  از  خیلی  ایم،  بوده  اراده  این  شدن  محقق  دنبال  ما 
کارشناسان به ما نقد می کردند که واگذاری استقلال و پرسپولیس 
شدنی نیست اما من خوشحالم که این امر امروز به سرانجام رسید 

و اراده دولت برای خصوصی سازی سرخابی ها محقق شد. 
او افزود: از تمام پیشکسوتان عزیز این دو باشگاه، تقدیر و تشکر 
به ما کمک کنند؛  نیز  ادامه مسیر  دارم که در  انتظار  و  می کنم 
قرار است برای ارج نهادن به این عزیزان ۵ درصد از سهام این دو 
باشگاه نیز تعلق گیرد و در این زمینه با سازمان خصوصی سازی و 
وزرات امور اقتصاد و دارایی نیز صحبت هایی را انجام خواهیم داد.

این  واگذاری  ممکن  شکل  بهترین  به  امروز  گفت:  پایان  در  او 
دو باشگاه صورت پذیرفت. ما مشکلات زیادی داشتیم و در این 
خصوص ۶ الی ۷ جلسه با نهادهای مختلف و باشگاه ها برگزار 
کردیم. تمام موانع را رفع کردیم تا بدون کوچک ترین دغدغه ای 
این دو تیم بتوانند در رقابت های آسیایی حضور یابند تا هواداران 
استرسی در این خصوص نداشته باشند و از دیدن فوتبال تیم های 

خود لذت ببرند.

وزیر ورزش و جوانان :

واگذاری استقلال و پرسپولیس نقطه عطف ورزش ایران است

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140360331011000342 مورخ 1403/02/01 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قربان علی رئیسی بشناسنامه شماره 257 صادره از محلات 
مربع  متر   695/23 مساحت  به  آن  در  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  در ششدانگ  قاسم  فرزند 
پلاک  از  مترمربع   264/13 مقدار  )که  اصلی   143 از  فرعی   507 و   173 شماره  پلاکهای  از  مفروز 
143/173 و مقدار 431/10 متر مربع از پلاک 143/507 می باشد ( ، واقع در البرز و با خریداری 
از آقای محمدتقی نیک فلاح و وراث مرحوم علیمیرزا توانگر رنجبر که خود مالکین اولیه می باشند 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول :1403/02/08
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/24

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :1701871 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140360331011000222 مورخ 1403/01/26 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم معصومه امیرصفا بشناسنامه شماره 11745 صادره از تهران 
فرزند رحمت اله در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 145/24 متر مربع 
مفروز از پلاک شماره 366 فرعی از 169 اصلی واقع در البرز و با خریداری از خانمها مرضیه و مریم 
امیرصفا و با مالکیت مالکین اولیه آقایان سید علی اکبر و سید مسعود حقیقت و غلامرضا بنکدار تایید 
مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :1403/02/08

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/24
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی :1701724

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331011005109 مورخ 1402/12/20 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی 
بشناسنامه شماره 1516  پری  متقاضی آقای علی  بلامعارض  مالکانه  ناحیه سه کرج تصرفات 
صادره از هشترود فرزند داود در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 
120 مترمربع مفروز از پلاک شماره 662 فرعی از 170 اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای امان اله ترابی که خود مالک اولیه می باشد تایید مینماید لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/08
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/24

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :1700377

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  برابر رای شماره 140360331011000224 مورخ 1403/01/26 هیات موضوع 
ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
بشناسنامه  لوئی  خلفه  محمدی  ربابه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کرج  سه  ناحیه 
شماره 105 صادره از میانه فرزند علی اکبر در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
به مساحت 583/18 متر مربع مفروز از باقیمانده قطعات 920 الی 925 تفکیکی از پلاک شماره 
637 فرعی از 146 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای جعفر شاه محمدی و با مالکیت 
مالک اولیه آقای احد اسلامی فخر تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
انقضای مدت مذکور وعدم وصول  را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/02/08
تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/02/24

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :1700580

وحید شمسایی:

گام اول را با صعود به جام جهانی 
برداشتیم

رییس هیات بولینگ و بیلیارد البرز :

احداث پایگاه قهرمانی بیلیارد در البرز
کارشناس کشتی آزاد :

حذف تیلور استرس را
 از روی یزدانی برداشت

با قرقیزستان از عملکرد  ایران در نشست خبری بعد از مسابقه  سرمربی تیم ملی فوتسال 
بازیکنانش ابراز رضایت کرد.

فوتسال  رقابت های جام ملت های ۲۰۲۴  نهایی  دیدارهای مرحله یک چهارم  از   در یکی 
آسیا تیم های ملی ایران و قرقیزستان به مصاف هم رفتند که این دیدار با برتری ۶ بر یک 

ایران به پایان رسید.
وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان بعد از پیروزی شش گله ایران مقابل 
قرقیزستان گفت: قبل از هر چیز به مردم و بازیکنانم تبریک می گویم. ما به اولین هدفمان 

که صعود به جام جهانی بود دست پیدا کردیم.
شمسایی با انتقاد از کف پوش سالن گفت: ما و ویتنام تنها تیم هایی بودیم که در این زمین 
بازی نکردیم و دیروز بعد از پیگیری بسیار موفق شدیم یک جلسه تمرین اینجا داشته باشیم، 
توپ و کفش بازیکن روی این زمین گیر می کند و نیمه اول طول کشید تا بازیکنان ما با 

این شرایط عادت کنند. این کف پوش با کف پوش استادیوم »ایندور« خیلی متفاوت است.
وی گفت: ما در نیمه اول با توجه به شرایطی که وجود داشت هدفمان کنترل بازی بود و 
در نیمه دوم از بازیکنان خواستم که کار را تمام کنند و خوشحالم که بهترین نحو ممکن 

ماموریتشان را انجام دادند.
او در پاسخ به این سوال که کدام یک از تیم ها کیفیت خوبی از خودشان نشان داده اند گفت: 
من برخلاف برخی از دوستان معتقدم که حذف ژاپن شگفتی مسابقات نیست، چیزی که 
من را تحت تأثیر قرار داد رشد خیلی خوب همه تیم ها به ویژه افغانستان و تاجیکستان بود.

سرمربی تیم ملی گفت: من به عنوان بازیکن و مربی در آسیا کار کرده ام و می بینم هر سال 
از خودشان نشان می دهند و سطح تیم ها دارد به هم نزدیک  تیم ها دارند پیشرفت خوبی 

می شود.

رییس هیات بولینگ و بیلیارد البرز، احداث پایگاه قهرمانی برای رشته بیلیارد و باشگاه بولینگ 
را به عنوان ۲ محور کاری و مهم این هیات در سال ۱۴۰۳ عنوان کرد.

هلیا الیاسی با بیان اینکه نبود رییس برای این هیات در سالهای اخیر سبب شد تا این رشته های 
ورزشی در البرز آنچنان که باید با وجود ظرفیت ها، فعال نباشند، تصریح کرد: به همین منظور 
با راه اندازی پایگاه قهرمانی بیلیارد، علاوه بر کشف استعداد، زیرساختی برای تمرین و انجام 

مسابقات در این رشته ورزشی در استان ایجاد خواهد شد.
وی اضافه کرد: از سوی دیگر، البرز با وجود استعدادهای فراوان ورزشی در رشته های مختلف 

از جمله بولینگ در این بخش نیز با ضعف زیرساختی مواجه است.
الیاسی ادامه داد: به همین منظور رویکرد دیگر هیات بیلیارد و بولینگ البرز با توجه به ساماندهی 
صورت گرفته پس از برگزاری مجمع انتخاباتی این است که برای راه اندازی باشگاه بولینگ در 

البرز نیز اقداماتی صورت گیرد.
کارشناس کشتی آزاد معتقد است اگر چه حدف تیلور از المپیک پاریس به نفع کشتی آزاد است و 

استرس ها را کم می کند اما نباید حریف او را دست کم گرفت.
مراد محمدی درباره شرایط تیم ملی کشتی آزاد و کسب ۵ سهمیه برای حضور در المپیک گفت: 
خدا را شکر یونس امامی و امیرعلی آذرپیرا در مسابقات گزینشی قاره آسیا موفق به کسب سهمیه 
شدند تا تعداد سهمیه های کشتی آزاد به عدد ۵ برسد. البته در مسابقات گزینشی المپیک کسب 
سهمیه توسط کشتی گیران ایرانی قابل پیش بینی بود. در مسابقات قهرمانی آسیا هم تیم عنوان 
این خاطر که سطح  به  بود  بینی  قابل پیش  از قبل  این عنوان هم  آورد.  را به دست  قهرمانی 
مسابقات قهرمانی آسیا کمی پایین است و بیشتر کشورها هم نفرات اصلی و شاخص خود را برای 

مسابقات گزینشی و میدان المپیک در نظر گرفتند.
آماده  شرایط  در  ملی پوشان  اینکه  جهت  از  مسابقه  دو  این  در  حضور  حال  این  با  گفت:  وی 
توسط  ترکیه  مسابقات  در  مانده  باقی  تک سهمیه  امیدوارم  داشت.  زیادی  اهمیت  بگیرند  قرار 
علیرضا سرلک کسب شود. البته که کار سختی پیش رو دارد، اما فکر می کنم اگر سرلک همان 
کشتی گیری باشد که در مسابقات جهانی به مصاف حریفان خود رفت، می تواند این سهمیه را به 

دست بیاورد و تیم ملی کشتی آزاد با ترکیب کامل به مسابقات المپیک راه پیدا کند.
برای  اتفاق  این  گفت:  پاریس  المپیک  از  تیلور  دیوید  حذف  مورد  در  ایران  کشتی  کارشناس 
کشتی گیران ما خوب بود؛ به هر حال تیلور حریف دیرینه و قدیمی حسن یزدانی بود که موفق 
شده بود کشتی گیر نامدار ما را در چندین مسابقه شکست دهد. حذف او از المپیک به لحاظ روحی 
و روانی برای کشتی گیران ما خوب بود. اما نباید از حریف او غافل شویم، کشتی گیری که توانسته 
تیلور را شکست دهد و ۶ دقیقه بدون اشتباه کشتی بگیرد قطعاً حریف قدرتمندی است و نباید 

او را دست کم گرفت.
محمدی تأکید کرد: بنابراین به نظرم نباید این کشتی گیر را دست کم گرفت. قطعاً حذف تیلور از 
نظر روحی و روانی و استرسی که به کشتی گیران ایران می داد به نفع ماست. اما نباید حریف او را 

دست کم گرفت. امیدوارم کشتی آزاد بتواند بهترین عملکرد را در المپیک داشته باشد.
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شنبه 8 اردیبهشت 1403 - سال هشتم - شماره 1473

 رییس شورای اسلامی شهر کرج گفت: رعایت قوانین و حفظ 
کیان شورا، سرلوحه اقدامات شهردار باشد.

و  و شصت  یکصد  دستور  از  پیش  تذکر  در  محمدی  مسعود 
سومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج در خصوص 
شورای  انتخابات  و  وظایف  تشکیلات،  قانون  مفاد  رعایت 
اسلامی کشور و حفاظت و صیانت از شأن و کیان شورا تذکر 
داد و گفت: بر اساس اختیارات قانونی در جایگاه رئیس شورا و 

به نمایندگی از اعضا به شهردار کرج تذکر می دهم.
کرج  شهردار  به  خطاب  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
خاطرنشان کرد: شما به عنوان شهردار منتخب همین شورا، 
شهر  اسلامی  شورای  مصوبات  رعایت  به  ملزم  را  خود  گاهاً 
در  نیز  مرتبه  چندین  و  نمی دانید  شهری  پارلمان  عنوان  به 
از ضوابط و قوانین جاری وعده  اقدامات، خارج  مصاحبه ها و 

داده یا عمل کرده اید.
وی با اشاره به تصویب و ابلاغ بودجه ۱۴۰۳ شهرداری کرج و 
تعیین اولویت ها و پروژه های عمرانی شهر افزود: مصوباتی در 
جهت افزایش سطح خدمات رسانی در کلانشهر کرج تصویب 
شده که بسیاری از آنها روی زمین مانده است که البته هر یک 

به قدر کفایت زمان و انرژی می طلبد تا به نتیجه برسد لذا نباید 
فرصت سوزی شود.

محمدی با تاکید بر اینکه شهردار کرج انرژی خود را صرف 

اجرای مصوبات شورای اسلامی شهر کند، بیان کرد: امیدواریم 
در ادامه مدیریت شهردار کلانشهر کرج شاهد رعایت قوانین 

و حفظ کیان شورا باشیم.

تذکر رییس شورای شهر به شهردار کرج:

رعایت قوانین سرلوحه اقدامات شهردار باشد
رییس کمیسیون  فرهنگی ورزشی شورای اسلامی شهر محمد شهر کرج :

درخواست شورای شهر محمدشهر برای
 توسعه فضاهای ورزشی

از مسوولان  رییس کمیسیون  فرهنگی ورزشی شورای اسلامی شهر محمد شهر کرج 
وزارت ورزش و جوانان برای توسعه فضاهای ورزشی در این شهرپرجمعیت استمداد طلبید.
به  این شهر  در  و فضای ورزشی  امکانات  از کمبود  در نشست خبری  اسکندری  محمد 
عنوان مهمترین مشکلات برای ارتقای سلامتی نوجوانان و جوانان و سایر قشرهای مردم 
یاد کرد و گفت : محمدشهر از امکانات ورزشی به نسبت جمعیت موجود بهره چندانی ندارد.
وی بدون اشاره به شمار فضاهای موجود ورزشی در شهر محمد شهر افزود: کاستی ها و 
مشکلات ورزشی این شهر به اداره کل ورزش و جوانان استان البرز منعکس شده اما گویا 

اعتبار و بودجه لازم برای رسیدگی به مشکلات ورزشی محمدشهر وجود ندارد.
اسکندری گفت: اکنون محمد شهر حدود ۱۵ هزار نوجوان و جوان دانش آموز و حدود 

۳۰ هزار جوان دانشجو و سرباز و شاغل دارد که فضای ورزشی مناسب در اختیار ندارند.
رییس کمیسیون فرهنگی ورزشی شورای اسلامی محمد شهر از اداره کل ورزش و جوانان 
البرز خواست تعدادی فضاهای ورزشی موجود را در اجاره برخی مراکز خارج و در اختیار 

ورزشکاران منطقه قرار دهند.

رییس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری مشکین دشت شهرستان فردیس :

جان باختن مرد ۷۰ ساله براثر برخورد با قطار
 در فردیس

به زودی و در محدوده امامزاده حسن)ع( تا کاروانسرای شاه عباسی؛

طرح اولین پیاده راه شهر کرج اجرایی می شود

شهرستان  دشت  مشکین  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  رییس 
فردیس اعلام کرد: یک مرد حدود ۷۰ ساله براثر برخورد با قطار تهران - تبریز در 

محدوده مشکین دشت جان خود را از دست داد.
محمد فولادی گفت : این حادثه در محدوده سوزنبانی شیخ آباد مشکین دشت رخ 

داد که سبب مرگ عابر شد.
وی اظهار کرد: این پیرمرد در حال گذر از ریل راه آهن بود که قطار تهران - تبریز 

از راه رسید و کشته شد.
فولادی گفت: جسد این فرد به بهشت سکینه کرج انتقال یافت.

معاون فنی و عمرانی شهرداری کرج از اجرایی شدن طرح اولین پیاده راه شهر کرج 
در محدوده امامزاده حسن)ع( تا کاروانسرای شاه عباسی خبر داد.

محمدرضا ناصرخاکی در حاشیه بازدید از محدوده امامزاده حسن)ع( تا کاروانسرای 
شاه عباسی که جهت بررسی و هماهنگی های لازم در خصوص اجرایی شدن طرح 
اولین پیاده راه کرج با حضور حسین مهاجری، رییس کمیسیون عمران شورای شهر، 
معاون  فرشاد،  فرزین  شهر،  شورای  تلفیق  کمیسیون  رییس  نایب  رحیمی،  علیرضا 
حمل و نقل ترافیک شهرداری، نیکوکار، پلیس راهور شهرستان و دیگر کارشناسان و 

مدیران مربوطه صورت گرفت، این خبر را اعلام کرد.
معاون فنی و عمرانی شهرداری کرج در تشریح جزئیات اجرای طرح مذکور، گفت: 
در حال حاضر قرارداد پیمانکار منعقد شده و با توجه به سیاست گذاری اعضای محترم 

شورا و دستور شهردار محترم، این طرح به زودی به مرحله اجرا در خواهد آمد.
ناصرخاکی افزود: با توجه به نیاز به برخی هماهنگی ها جهت اجرایی شدن طرح اولین 
پیاده راه شهر کرج، تمام عوامل مربوطه با حضور در محل مذکور بررسی های لازم 

را انجام دادند.
اینکه هماهنگی های لازم در فازهای اجرایی پروژه صورت گرفت،  با اشاره به  وی 
عنوان کرد: مباحث اصلاح هندسی اطراف پروژه و ایستگاه های تاکسی و خطوط آن 

در مراحل اولیه مشخص شده و در مرحله اجرا قرار گرفتند.
به گفته ناصرخاکی پس از نهایی شدن اجرای مراحل اولیه که ذکر شد، اجرایی شدن 

پیاده راه که اصلی ترین موضوع پروژه است آغاز خواهد شد.

سرپرست شرکت عمران شهر جدید مهستان استان البرز :

نیازهای زیر ساختی مسکن مهر 
شهرجدید مهستان با سرعت اجرا می شود

عضو شورای اسلامی شهر کرج :

شاهد تغییرات مدیریتی
 در مدیریت شهری هستیم

ضرورت  به  اشاره  با  البرز  استان  مهستان  جدید  شهر  عمران  شرکت  سرپرست  و  مدیره  هیات  عضو 
دستگاههای  های  نمایندگی  استقرار  برای  شهر  این  آمادگی  از  شهروندان  به  مناسب  رسانی  خدمات 

اجرایی خبر داد.
ذبیح اله زارع در نشست با خبرنگاران افزود: اکنون جمعیت شهر جدید مهستان به مرز ۲۰۰ هزار نفر 
رسیده و انتظار می رود ادارات و دستگاههای اجرایی برای استقرار نمایندگی های خود در این شهر اقدام 
کنند.وی ادامه داد: عدم استقرار نمایندگی ادارات سبب شده تا شهروندان مهستانی برای انجام خدمات 
اداری به شهرهشتگرد یا کرج مراجعه کنند؛ شرکت عمران شهر جدید مهستان آماده تامین فضا برای 

استقرار نمایندگی های دستگاههای اجرایی است.
زارع گفت : در زمان حاضر نمایندگی های آبفا، شرکت گاز و دادگستری استان البرز در این شهر استقرار 
دارند. سرپرست شرکت عمران شهر جدید مهستان با اشاره به ساخت حدود ۵۰ هزار واحد مسکونی در 
قالب خودمالکی، انبوه سازی و دولتی در این شهر گفت : تاکنون بخش اعظم این واحدها تعیین تکلیف 
و به مردم واگذار شده است.زارع افزود: یکی از دستاوردهای بزرگ شرکت عمران شهر جدید مهستان 
پرونده مسکن مهر مشاهیر در این شهر بود که ضمن تعیین تکلیف این پروژه افزون بر۲۲ هزار میلیارد 
ریال به بیت المال بازگشت.سرپرست شرکت عمران شهر جدید مهستان گفت : یکی از آسیب های 
مسکن مهر شهرجدید مهستان عدم توجه به زیر ساخت های آموزشی ، فرهنگی ، بهداشتی درمانی و 
سایر نیازها بود .وی گفت : باید حرفه ای تر به این موضوع توجه می شد چرا جمعیت شهر مهستان هر 
ماه در حال افزایش است و باید به تناسب افزایش جمعیت نیازهای مختلف آن دیده شود.وی بیان کرد: 
در طرح نهضت ملی مسکن بر خلاف مسکن مهر ، توجه به تامین زیر ساخت های مختلف در اولویت 
قرار گرفته و به فراخور ساخت وسازها ، پروژه های زیر بنایی نیز انجام می شود.زارع گفت : ساخت 
مسجد، مدرسه ، مراکز بهداشتی درمانی ، مهد کودک ، مراکز ورزشی و رفاهی از مهمترین اقدامات طرح 
نهضت ملی مسکن در شهر جدید مهستان است.این مسوول بیان کرد: ساخت ۳۳ هزار واحد مسکونی 
در اجرای طرح نهضت ملی مسکن در این شهر پیش بینی شده که عملیات بخشی از آنها آغاز شده 
است.وی گفت : همزمان با این طرح ها ، نیازهای زیر ساختی مسکن مهر شهرجدید مهستان با سرعت 
اجرا و دنبال می شود.زارع اظهار کرد: اختصاص ۲۰ هکتار زمین برای احداث آرامستان در کنار شهر 

جدید مهستان یکی دیگر از نیازهای این شهر بود که در حال عملیاتی شدن است.

عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: سوال اینجاست که ارتباط طرح سوال از شهردار 
کرج با جابجایی برخی مدیران شهرداری چیست؟ و آیا این تغییرات با هدف تفرقه افکنی 

بین اعضاست؟
تغییرات  مطرح می شود، شاهد  کرج  از شهردار  هرگاه طرح سوال  منعمی گفت:  فاطمه 
مدیریتی در مدیریت شهری هستیم که بیشتر به یارکشی شهردار از طریق اختلاف افکنی 

در اعضا در راستای تثبیت جایگاهش شبیه است.
عضو شورای اسلامی شهر کرج مطرح کرد: جابجایی مدیران در شهرداری کرج بلافاصله 
پس از طرح سوال اعضای شورای اسلامی شهر از شهردار در حالی رقم می خورد که شاید 

بتوان گفت وجه سیاسی اینگونه انتصابات بر وجه خدمت رسانی غالب است.
وی با اشاره به پروژه های متعدد بر زمین مانده، تصویب بودجه سال ۱۴۰۳ و ضرورت 
اجرای پروژه ها بر اساس برنامه ها، مصوبات و سیاست های پارلمان شهری افزود: انتظار 

داریم اجرای پروژه های عمرانی در سطح شهر منطبق با برنامه زمان بندی پیش رود.
کیفیت  یا  پروژه ها  اجرای  در  تأخیر  به  منجر  سیاسی  انتصابات  اینگونه  افزود:  منعمی 
نامتعارف آنها می شود لذا تاکید دارم شهردار به جای یارکشی، نسبت به رفع نقاط ضعف 
مدیریتی خود که مورد تذکر اعضای شوراست و نیز اهداف مدیریت شهری که خدمت 

رسانی بهتر به شهروندان است، اقدام کند.
عضو شورای اسلامی شهر کرج خاطرنشان کرد: سوال اینجاست که ارتباط طرح سوال از 
شهردار کرج با جابجایی برخی مدیران شهرداری چیست؟ و آیا این تغییرات با هدف تفرقه 
افکنی بین اعضاست؟ جابجایی مدیران شهرداری از حقوق شهردار است و اعضای شورا 
نیز قصد دخالت در جابجایی های مدیران ندارند. وی افزود: اما نباید هدف اولیه تغییرات 
مدیریتی با انگیزه اختلاف افکنی بین اعضا و شاید یارکشی سیاسی باشد. رضایتمندی 
شهروندان خط قرمز اعضای شوراست و از هیچ کوششی در جهت آرامش شهروندان که 

اخلاقی و قانونی نسبت به آن تعهد داریم، کوتاه نخواهیم آمد.

سرپرست اداره مطالعات بحران و پدافند غیر عامل شهرداری کرج:

نقاط امن و اسکان اضطراری بررسی شد
عامل  غیر  پدافند  و  بحران  مطالعات  اداره  سرپرست 
دستگاهی  بین  هماهنگی  جلسه  گفت:  کرج  شهرداری 
اسکان اضطراری در محل  امن و  نقاط  بررسی  در جهت 
پدافند غیر عامل شهرداری کرج  اداره مطالعات بحران و 

برگزار شد.
 احسان ایزدبین با اشاره به اینکه در صورت وقوع حوادث 
نیاز به اسکان اضطراری شهروندان در  اولین  غیر مترقبه 
در  رفاهی  حداقلی  امکانات  کرد:  اذعان  است  امن  نقاط 
مدیریت  توسط  امن  نقاط  های  محل  در  بحران  مواقع 

شهری پیش بینی شده و در آینده ای نزدیک مکان های 
جدید  نیز در دست مطالعه و تجهیز قرار خواهد گرفت.  

وی به حضور مدیران و نمایندگان بحران استانداری البرز 
فرمانداری  بحران  و  البرز   استان  احمر  هلال  جمعیت   ،
این  کرد:  اضافه  و  اشاره  امروز  جلسه  در  کرج  شهرستان 
نشست در جهت هم افزایی و استفاده از نقطه نظرات اهل 
فن در دستگاه های خدمات رسان استانی صورت گرفت 
از پیش  ، کارشناسی و هماهنگی بیش  بر نظرات فنی  و 

تاکید شد. 

وی در پایان از بازدید از چند بوستان تجهیز شده شهرداری 
کرج به همراهی نمایندگان دستگاه های حاضر در جلسه 
یاد کرد و افزود: این بازدید میدانی با هدف خدمات رسانی 
سیل،  مانند  مترقبه  غیر  حوادث  بحران،  مواقع  در  بهینه 
تدوین  با  نزدیک  آینده  در  و  گرفت  صورت   ... و  زلزله 
استاندارهای مطروحه  رعایت  با  و  مرتبط  نامه های  آیین 
اساس اصول  بر  بومی سازی  و  نهادهای ذیربط  از سوی 
فنی، شهرسازی و ... در شهر کرج اقدامات مثبتی صورت 

می گیرد. 

دستور دادستان فردیس به شهرداری برای 
ساماندهی »پارک تندرستی«

حل  و  ساماندهی  به  داد  دستور  شهرداری  به  فردیس  انقلاب  و  عمومی  دادستان   
مشکلات پارک تندرستی که موجبات نارضایتی مردم را فراهم آورده ورود کند.

حسین ناصرخاکی از صدور دستوری به شهرداری فردیس برای ساماندهی »پارک 
تندرستی« در این حوزه قضائی خبر داد و گفت: یکی از مشکلات این شهرستان، 
موجب  موضوع  همین  و  بوده  سبز  فضاهای  کمبود  جمعیت،  بالای  تراکم  علیرغم 

محرومیت و عدم دسترسی همه شهروندان به این فضاها شده است.
وی با اشاره به اینکه یکی از پارک های مهم این شهرستان، »پارک تندرستی« است، 
اراذل  بزه به دلیل حضور  با توجه به شرایط گفته شده و وقوع برخی  تصریح کرد: 
به چندین کودک در جریان حمله  آسیب  مواد مخدر و همچنین  توزیع  و  اوباش  و 
سگ ها، به شهرداری فردیس دستور ساماندهی فوری این پارک داده شد. دادستان 
مکلف شده  فردیس  اساس شهرداری  این  بر  کرد:  بیان  فردیس  انقلاب  و  عمومی 
است ضمن محصور کردن این پارک، با استقرار نگهبان در خصوص ورود و خروج 
از فضاهای سبز برای  تا امکان استفاده  شهروندان، کنترل های لازم را داشته باشد 

همه شهروندان فراهم شود.


